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Ина ПЕТРОВА 

Страхът от коронавируса и истерията около де-
фицита на лекарства в края на миналата годи-
на доведоха до нов феномен. Все повече хора 
масово купуват в нета илачи, рекламирани като 
помощници в борбата срещу новия вирус. Бумът 
на електронна търговия на медикаменти увлече 
хиляди потребители на социалните мрежи, къ-
дето се рекламират продуктите.
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„Черноморски фар“

Бургаският бизнес се обяви 
твърдо за отваряне на заве-
денията и против дискрими-
национното отношение на 
правителството спрямо ту-
ристическия бранш. На про-
ведена в неделя среща те са 
взели единодушно решение 
да подкрепят националния 
протест „МАРШ към свобода-
та”, който ще се проведе на 
27 януари, сряда, от 12:00 ча-
са пред Министерски съвет. 
Сборният им пункт е на пар-
кинга на магазин „Метро” в 
07:30 часа.

„За първи път се случва по-
добно обединение в Бургас – 
на ресторантьори, представи-
тели на големите търговски 
магазини, сватбени агенции и 
др. Сега е времето, в което 
трябва да покажем единство. 
До този протест се стигна, 
след като правителството се 
провали по отношение на 
прилагането на спасителните 
мерки спрямо бизнеса. Соци-
алният министър Деница Са-
чева обеща, че ще се изпла-
тят 50 млн. лв. за 50 хил. души 
до края на 2020 г., но раздаде-

ните пари са между 500 хил. 
лв. и 1 млн. лв. Истината е, че 
само една малка част от нае-
тите в бранша са получили 
обещаните 24 лв., и те са 
близки до кръга на ГЕРБ. 
Обикновените хора се нами-
рат в пълна безизходица”, ко-
ментира общинският съвет-
ник Живко Табаков.

Браншът в Бургас е готов да 
оформи редица искания, с ко-
ито да бъде подпомогната 
дейността им. Един от най-ва-
жните апели към този момент 
е да бъдат незабавно изпла-
тени всички дължими към ра-
ботниците средства. Другото 
е отваряне на туристическия 
бранш още в началото на ме-
сец февруари и запазване на 
социалните мерки за онези 
ресторанти, които са в невъз-
можност да работят. И трето-
то е да бъде променено усло-
вието всички новосъздадени 
фирми да могат да участват 
по мерките.

Табаков подчерта, че ще 
настоява за оставките на ми-
нистъра на труда и социална-
та политика, министъра на 
икономиката и тази на вице-
премиера Томислав Дончев.

Припомняме, че през де-
кември миналата година ту-
ристическият бранш в Бурга-
ска област излезе на протест 
със следните искания: държа-
вата да заплати минимум 75% 
от осигурителния доход на 
всички незаети за периода на 
извънредната обстановка; 
държавата да заплати мини-
мум 75% от осигурителния до-
ход на самоосигуряващите се 
лица за периода на извънред-
ната обстановка; облекчени 
критерии за кандидатстване 
на юридическите лица за по-
мощи, процедура по бързи 
одобрения и навременни пла-
щания към одобрените лица; 
при кандидатстване на юри-
дически лица за помощи, да 
отпадне изискването фирма-
та да няма задължения към 
държавните институции; по-
криване на 100% на осигуров-
ките за работещите в ресто-
рантьорския бранш (които 
продължават да работят към 
този момент с доставки); по-
криване на всички фиксирани 
разходи; възможност за раз-
срочване на плащанията към 
фирми, доставящи комунални 
услуги.
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Започнаха да изследват учителите 

Дона МИТЕВА

Започна тестването на 
учителите с бързите анти-
генни тестове в Бургас. В 
СУ „Иван Вазов“ първи 
се тества директорът Вик-
тор Григоров. През каби-
нета на медицинската 
сестра Радостина Йорда-
нова за първия ден пре-
минаха тринадесет души.

„От 25 до 29 януари  по 
препоръка на Здравното 
министерство преди обяд 
в медицинския кабинет 
на училището се извърш-
ват бързите антигенни те-
стове. Те се правят  по 
желание, а целта е да се 
види скритата заболевае-
мост  в училищата. Те 
предшестват очакваното 
завръщане на учениците 
по установен график в 
училище. На 22 януари 
при нас бе проведено 
проучване сред педагоги-
ческия и непедагогически 
персонал за това кой же-

лае да се тества. 80% от 
колегите педагози изяви-
ха желание и 40% от не-
педагогическия екип на 
училището. Благодаря на 
всички за отговорното 
поведение“, коментира 
директорът Виктор Григо-
ров.

Изработен е нарочен 
график за самото тества-
не, така че да няма струп-
ване пред медицинския 
кабинет. А сестрата е пре-
минала през специално 
обучение за извършване 
и отчитане на манипула-
цията. 

Дванадесета за деня бе 
Станка Узова, зам.-ди-
ректор по учебната дей-
ност.

Пред наш репортер тя 
сподели мотивите си да 
се подложи на изследва-
нето: „Искам да разбера 
дали съм се срещала с 
вируса, колкото и ограни-
чени да са ми контактите. 
Да знам какво е състоя-

нието ми преди да се вър-
на в клас, защото има хо-
ра, които не знаят, че са 
прекарали заболяването 
и имат антитела. Смятам, 
че това е моя отговор-
ност, както към колегите 
и учениците, така и към 
семейството ми“.

По думите на директора 
Григоров, ако даден тест 
се окаже положителен, 
данните за съответния 
служител се подават към 
личния лекар за назнача-
ване на PCR-тест. Ако и 
там се получи положите-
лен отговор, тогава чове-
кът се карантинира, а на 
негово място в часовете 
влиза заместник.

„Ние ще положим  всич-
ки усилия в СУ „Иван Ва-
зов“ да бъдат спазени 
противоепидемичните 
мерки, за да може  учени-
ците да се обучават безо-
пасно“, заключи Влади-
миров.

В част от бургаските 

Георги РУСИНОВ

Все повече измамници атаку-
ват социалните мрежи. Панде-
мията от COVID-19 предостави 
възможност на недобросъвест-
ните да се прицелят в доброта-
та на хората. Стотици са вече 
случаите, в които в големите 
Фейсбук-групи се повяват пост-
ове с призив за помощ на се-
мейства, пострадали от COVID-
19. Призивите обикновено са 
доста сълзливи като например, 
че мъжът и жената са останали 
без работа и няма как да из-
хранват децата си. Търсят се 
пари, храни, техника. С какво-
то добрият самарянин реши да 
помогне. 

Схемата предвижда всичко 
това да се изпраща по куриер, 
а за да не разбират домашните 
им адреси, исканията на из-
мамниците са това да става до 
офиса на спедиторската фир-
ма. Типично за връзка се из-
ползва жена, а някои дори не 
се свенят да включват децата 
си в измамните схеми. Бургаз-
лийка наскоро се беше хвана-
ла на историята на 10-годишно 
момченце, с което си писала 
във Фейсбук и изпратила по-
мощ на клетата му майка. Тя 
призоваваше и други да помог-
нат на семейството, докато все 
пак вече ужилени от сърцераз-
дирателната история на хлапе-
то не разкриха истината, че 
всъщност „бедстващите“ си жи-
веят добре. Уверили се в това 
като отишли на място и от мест-
ните разбрали, че пералнята, 
която дали на измамниците, 
бързо била продадена от тях. 

При такива призиви за по-
мощ, разбира се, че мнозина 
хора с добри и големи сърца се 
връзват и им помагат. Изпра-
щат пари, храни, техника до 
офисите на спедиторските фир-
ми, а после, което може се из-
яжда, продава, а парите се 
харчат със скоростта на свет-

лината. В друга измама бедна 
майка търси уж да купи таблет 
за детето за онлайн обучение-
то, но няма достатъчно пари. 
Мотивът отново е COVID-19 и 
умело се вплита и нуждата от 
онлайн обучение. 

Проблемът е, че после бур-
газлии не търсят правата си и 
масово не докладват такива 
случаи в полицията. Примери 
из мрежата много. Постове с 
предупреждение от рода на: 
„Не помагайте на еди-кой си, 
защото той/тя е измамник/из-
мамница и лъже, че имат нуж-
да от помощ, защото останали 
без работа“ има много. И се 
почват коментари, коментари, 
коментари, а реално действие 
за търсене на сметка – никак-
во.

От Областна дирекция на 
МВР-Бургас потвърдиха за 
„Черноморски фар“, че граж-
даните наистина масово не 
търсят правата си при такива 
измами. Може би, защото в по-
вечето случаи те не са ощетени 
на голяма стойност – дали са 
някой лев, пратили са няколко 
пакета с храна, подарили са 
стара техника. И все пак, имен-
но бездействието на ощетени-
те позволява на новия вид из-
мамници да продължават да се 
облагодетелстват от добрината 
на хората. 

Всичко това не означава, че 
няма наистина нуждаещи се 
хора, а социалната мрежа е го-
лямо удобство в такива случаи. 
Има и няколко групи, в които 
хората се организират и пома-
гат на бедстващи или семей-
ства в затруднение. Затова 
най-добрият вариант да не се 
възползват от добрината ви е 
да се срещате очи в очи с хо-
рата. На място човек може 
много добре да прецени опис-
ваните в постовете ситуации 
отговарят ли на действител-
ността.

Включва се в националния протест в София

Бизнесът в Бургас 
се обяви за отваряне

Зам.-директорката по учебната дейност Станка 
Узова се тества

Ваксинирането се очаква другата седмица

Измамници атакуват  
с призиви за помощ  
в социалната мрежа
Бургазлии не докладват в 
полицията подобни случаи

Протестът през декември 2020 г.
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Силвия ШАТЪРОВА

Подробният проект за 
подземен паркинг под хо-
тел „България“ ще бъде 
представен през първата 
половина на февруари. То-
ва става ясно от писмо на 
инвеститора до бургаските 
медии. 

В него те пишат, че при-
емат критики и препоръки 
на професионалната общ-
ност в Бургас и те са важни 
за тях. Те са се обърнали 
към Камарата на архите-
ктите за експертиза, като 
тази среща с тях ще се про-
веде през първата полови-
на на февруари, когато ще 
направят представяне на 
проектното предложение 
на проекта и ще има об-
съждане. 

Точната дата ще бъде съ-
образена с противоепиде-
мичните мерки в страната, 
от това зависи и обсъжда-
нето дали ще бъде на живо, 
или онлайн.

От „Граждани на Бургас“ 
настояваха за подобно об-

съждане в събота, но то не 
се проведе, защото инвес-
титорът заяви, че не е готов 
в детайли за такъв кратък 
срок. 

Към този момент и в Об-
щински съвет Бургас не е 
постъпила информация за 
проекта, който очевидно е 
на фаза идея.

В неделя стартира и под-
писка срещу проекта. Съ-
ветници  започнаха поле-

мика в социалната мрежа. 
Георги Дракалиев, Иво Ба-
ев са категорични, че няма 
да подкрепят проекта, 
Живко Господинов от БСП 
се подписа в подписката 
срещу изграждането на съ-
оръжението в градинката. 
Стана ясно, че проект не е 
постъпвал за разглеждане 
в Общинския съвет, но пък 
е бил разгледан в ЕСУТ 
към Община Бургас.

Таксата на то
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с бързи антигенни тестове
училища като ОУ „Алек-
сандър Георгиев – Коджа-
кафалията“ и ОУ „Любен 
Каравелов“ тестването 
ще започне от вторник. 

Началникът на Регио-
налното управление на 
образованието инж. Вио-
лета Илиева подчерта, че 
е създадена нужната ор-
ганизация в цялата об-
ласт всички учители и хо-
ра от непедагогическия 
персонал, които желаят, 
да бъдат тествани. 

Що се касае до старти-
ране на ваксинирането, 
то евентуално ще започ-
не другата седмица.

„Хубавото е, че нито за 
тестването, нито за вак-
синирането не се оказва 
никакъв натиск върху учи-

телите, защото аз имам 
информация, че в една 
Германия, например, има 
вече уволнени работници 
от фирма, защото са от-
казали да се ваксинират“, 
коментира Константин 
Янков, лидер на Синдика-
та на българските учители 
в Бургас.

Той обаче дава и една 
друга гледна точка: „Учи-
телят е отговорен и пази 
да не заразява даден 
брой ученици, който е 
различен в зависимост от 
това на какви класове и 
какъв предмет преподава 
той, а учениците – те дали 
са отговорни към учителя. 
Особено сега, когато се 
заговори за това, че но-
вият щам заразява пре-

димно млади хора“.
По неофициални данни 

голяма част от родители-
те не желаят децата им да 
бъдат тествани, а без та-
кова съгласие, дори и при 
проявени симптоми, без 
присъствието на родител 
не може да се направи 
тест.

В училищата съществу-
ват нарочни места, къде-
то при проява на съмне-
ния за заболяване от 
COVID-19 детето да бъде 
изолирано и там да изча-
ка родителите си.

Директорът на СУ „Иван 
Вазов“ обясни, че до мо-
мента не се е налагало в 
тяхното училище т. нар. 
изолатор да бъде полз-
ван.

Бизнесът в Бургас 
се обяви за отваряне

Михаил кОЛЕВ

От няколко дни жители 
на средецкото село Го-
лямо Буково се оплакват 
от проблем с налягането 
на водата. По този повод 
те инициираха среща на 
29 януари в местния ма-
газин, на която се очак-
ва да присъстват пред-
ставители на Община 
Средец и ВиК-Средец.

Пред вестник „Черно-
морски фар“ кметският 
наместник на селото 
Пенчо Пенчев потвърди 
за проблема. Той доба-
ви, че вода в резерво-
арите има много, но при-
чината за слабото й на-
лягане в някои от домо-
вете, намиращи се в гор-
ната и долната част на 
Голямо Буково, е авария 

във водопровода. 
„Някъде има запушва-

не по трасето, уведомил 
съм ВиК-Средец, техни 
служители миналата сед-
мица бяха тук на място, 
но не успяха да открият 
къде точно е причината. 
Постоянно съм във връз-
ка с тях, сега отново ще 
дойдат в селото, за да 
отстранят аварията. 
Всичко това е в техните 
правомощия, а не се от-
нася към мен или Общи-
на Средец и е хубаво хо-
рата да го знаят, защото 
се отправят обвинения и 
към мен. Сигнализирал 
съм до всички институ-
ции, поддържам връзка 
с тях и се надявам про-
блемът в най-скоро вре-
ме да бъде решен“, каза 
още Пенчев.

Авария създава 
проблем с водата  
в средецко село

Представят проекта за подземния 
паркинг през февруари

Тръгват номинациите 
за народни 

представители  
в ГЕРБ

кРИМИ

Задържаха 
бургазлия, 
обирал изби 

Криминално проявен 
бургазлия е задържан 
заради извършени 
обири, съобщиха от 
пресцентъра на 
Областна дирекция на 
МВР-Бургас. Установено 
е, че 26-годишният мъж 
от квартал „Победа“, е 
обрал две избени поме-
щения в блок 45 на буле-
вард „Стефан 
Стамболов“. От тях той е 
отмъкнал медна пръс-
качка, хранителни про-
дукти, перилни препара-
ти и лични вещи (всичко 
на обща стойност 300 
лева). Бургазлията 
направил пълни само-
признания. Работата по 
случаите продължава от 
служители на Второ 
районно управление - 
Бургас 

Мъртвопиян 
габровец 
шофира из 
Бургас

Габровец е хванат да 
шофира пиян, съобщиха 
от пресцентъра на 
Областна дирекция на 
МВР-Бургас. На кръсто-
вището на улиците 
„Захари Стоянов“ и 
„Александър Георгиев – 
Коджакафалията“, в 
посока пътен възел 
„Юг“, служители от 
Четвърто районно упра-
вление - Бургас спрели 
за проверка лек автомо-
бил „Мерцедес Ванео“, 
управляван от 39-годи-
шен мъж от Габрово. 
Органите на реда уста-
новили, че той шофира 
след употреба на алко-
хол с концентрация 2,33 
промила. Водачът отка-
зал да даде кръв за 
химичен анализ. 
Задържан е за срок до 
24 часа. По случая е 
образувано бързо про-
изводство.

Руснак 
катастрофира 
край Поморие

Руски гражданин е 
катастрофирал самосто-
ятелно край Поморие, 
съобщиха от пресцентъ-
ра на Областна дирек-
ция на МВР-Бургас. До 
пътния инцидент се 
стигнало поради движе-
ние с несъобразена с 
пътните условия ско-
рост и загуба на контрол 
над управление, при 
което шофьорът на авто-
мобил „Мерцедес“ се е 
блъснал в крайпътна 
канавка. От удара 
пострадалият е с фрак-
тура на левия глезен, 
прегледан е и освободен 
за домашно лечение. 
Отказал е да даде кръв-
на проба за химически 
анализ за наличие на 
алкохол и наркотични 
вещества.

Резултатът излиза до 15 минути

Инвеститорът: Предложенията и критиките са 
важни за нас, но ще чуем експертите-архитекти

„Черноморски фар“

Номинациите за кан-
дидати за народни пред-
ставители във всички об-
щински структури на 
ГЕРБ ще се проведат от 
26 януари до 8 февруари. 
Това реши на свое засе-
дание Изпълнителната 
комисия на ГЕРБ. Номи-
нациите ще се правят 
лично в офис на ГЕРБ 
или на официалната 
електронна поща на вся-
ка една структура. Кан-
дидати за народни пред-
ставители, които са чле-
нове на ПП ГЕРБ в съот-

ветната общинска или 
районна структура, мо-
гат да бъдат номинирани 
във всяка една от други-
те структури в страната. 
В листата на ГЕРБ по 
традиция ще могат да бъ-
дат номинирани и канди-
дати от гражданската 
квота.

След приключването 
на процеса по номина-
циите, ИК ще направи 
детайлен преглед на 
всички предложения и 
ще утвърди кандидатски-
те листи за народни 
представители на парти-
ята.

Панайот ГЕОРГИЕВ

Пореден случай на грубо 
погазване на противоепиде-
мичните мерки и в комплекс 
от затворен тип край помо-
рийското село Медово. По 
данни на ОДМВР-Бургас око-
ло 120 души са празнували 
рожден ден в ресторанта на 
комплекс „Старите къщи”.

Това се случва във вечерта 
на 23 срещу 24 януари. Още 
от предходния ден големи 
компании са направили пред-
варителни резервации за 
ресторанта, хотелската част 
също е препълнена. До идва-
нето на полицейските екипи 
около 23:15 ч. управителят 
предупреждава по микрофо-
на, че предстои проверка. 
Посетителите в ресторанта 
буквално хукват да бягат към 

препълнения с автомобили 
паркинг.

При акцията на полицията 
ресторантът се оказва заклю-
чен, осветлението загасено, а 
повече от 60 души скрити в 
стаите на хотелския ком-
плекс. На място пристигна и 
екип на РЗИ, който също не 
успява да открие управител 
или собственик на обекта. Ни-
кой от присъстващите в рес-
торанта не е заплатил сметки-
те си. Сред посетителите се 
оказва, че има и немски граж-
дани. Полицейски екипи са 
остананали да патрулират 
през цялата нощ в обекта.

На следващия ден от поли-
цията заявиха, че са предпри-
ети действия по налагане на 
санкции на нарушителите на 
противоепидемичните мерки.

„Първоначалните обясне-

ния за работещото заведение 
към комплекса са свързани с 
изхранване на гостите на хо-
телската част. Към момента 
се изяснява точният им брой, 
както и действително ли са 
били гости в хотела и наруше-
но ли е изискването за 50% 
заетост на заведението. Пред-
стои съставяне на актове за 
нарушаване на противоепи-
демичните мерки на управи-
теля на комплекса, работещ с 
клиенти след 22.00 ч. Санкци-
ята да физически лица е от 
300 до 1000 лв., а за собстве-
ници достига до 2000 лв.“, по-
сочват още от полицията.

За „Черноморски фар“ от 
Областна дирекция на МВР-
Бургас в понеделник коменти-
раха, че все още се изчаква 
пълна информация относно 
броя на глобените.

Глобяват купонджии от ресторант в Медово



Ина ПЕТРОВА 

Страхът от коронавируса 
и истерията около дефици-
та на лекарства в края на 
миналата година доведо-
ха до нов феномен. Все по-
вече хора масово купуват 
в нета илачи, рекламирани 
като помощници в борбата 
срещу новия вирус. Бумът 
на електронна търговия на 
медикаменти увлече хиляди 
потребители на социалните 
мрежи, където се реклами-
рат продуктите.

Един от търсените напо-
следък продукти е кардиол-
ът. Той нашумя около инфор-
мацията, че COVID-19 зася-
га кръвоносните съдове и е 
рисков за хората със сърдеч-
носъдови проблеми. Един от 
сайтовете, който го предла-
га, го описва като средство 
с комплексно възстановява-
не на кръвоносната систе-
ма при развитие на хипер-
тония. Продуктът можел да 
се използва от хора на вся-
ка възраст и независимо от 
стадия на развитие на хи-
пертонията. Проверката ни 
показва, че сайтът е регис-
триран в Украйна, има теле-
фони за контакт и форма за 
обратна връзка. Цената на 
медикамента е символична 
– под 4 лева. Препоръчват 
ни обаче да си го купим 
поне за минималния курс за 

профилактичен прием, кой-
то е 40 дни. Опаковката съ-
държа 30 капсули, пие се 3 
пъти на ден. Простата смет-
ка показва, че трябва да ку-
пим поне няколко опаковки, 
ако пък искаме да има „кон-
солидиран“ ефект – поне ду-
зина. Подобни оферти изо-
билстват в интернет прос-
транството, често ни изска-
чат и като реклама в соци-
алните мрежи. Цените на ня-
кои са доста атрактивни, а 
като добавим и желанието 
на хората да се предпазят 
от последствията на новия 
вирус покупките нарастват 
стремглаво.   

Засилен интерес в нета се 
отчита и към масло от риган. 
От там научаваме, че по-но-
ви проучвания доказват, че 
активните вещества на ете-
ричните масла като риган, 
кимион, лаврово масло и ча-
ено дърво могат да повлия-
ят на семейството на коро-
навирусите. „Тези изслед-
вания не твърдят, че ете-
ричното масло може да ле-
кува коронавирус“, застра-
ховат се авторите. Но посоч-
ват, че благодарение на тях 
се създава мощна бариера 
за проникването на вируса 
и той се убива още на входа. 
Препратки ни изпращат по време на чумата през 17 век 

в Европа. Тогава група хора 
вземали ценности от трупо-
ве, убити от чумата, и ограб-
вали изоставени къщи. След 
като били арестувани, тряб-
вало да признаят, че не се 
заразили, тъй като втривали 
специална инфузия от бил-
ки с антисептични и антиви-
русни ефекти. След подобни 
обстойни исторически пре-
пратки и дани от различни 
изследвания, се предлагат 
и самите препарати. В мре-
жата масло от риган може 
да се намери за различни 
цени. 10 мл струва 19,95 лв, 
но на промоция ще ви сва-
лят 5 лева, друг онлайн тър-
говец ни оферира 30 мл за 
около 25 лв.  

У нас търговията на ле-
карства в мрежата е разре-
шена само ако продуктите 
са без лекарско предписа-
ние. Продажба на антиби-
отик, например, по интер-
нет е абсолютно забране-
на. Търговците също подле-

жат на специален регистра-
ционен режим.

Потърсихме за коментар 
експерти доколко е закон-
на подобна на тази търговия, 
при условие че става дума 
за чужди сайтове, а не за 
български  онлайн аптеки.

„Препоръчвам на гражда-
ните, ако ще закупуват ня-
какво лекарство, първо то 
задължително трябва да е 
без лекарско предписание, 
и второ това да е от интер-
нет сайтове на аптеки и дро-
герии, които са регистрира-
ни в Изпълнителната аген-
ция по лекарствата като ап-
теки, които имат право да 
извършват онлайн търго-
вия с лекарствени проду-
кти, хранителни добавки, 
козметика и други разре-
шени за търговия по интер-
нет“, коментира председа-
телят на Регионалната фар-
мацевтична колегия Любима 
Бургазлиева. 

Тя препоръча, ако имаме 
съмнения, да направим кон-
султация с лекар или фарма-
цевт, защото е важно какви 
други лекарства приема чо-
век, какво му е здравослов-
ното състояние и да се пре-
цени дали даденият медика-
мент ще му помогне, или ще 
му навреди.

Експертите посочват, че 
е добре онлайн-търговецът 
да има и физически пози-
циониран обект, за да може 
да се направи такава кон-
султация. Независимо дали 
е производител, или търго-
вец, който препродава про-
дукти, порталът му задъл-
жително трябва да има ре-
гистрация в Агенцията по 
лекарствата. „Ако в сайта 
няма предложена консулта-

ция, посъветвайте се с ва-
шия фармацевт, аптека има 
на всеки ъгъл, фармацевти-
те са най-достъпните меди-
цински специалисти“, под-
чертава Бургазлиева. 

Нерегламентирана ли е 
подобна продажба на меди-
каменти в интернет ще кажат 
контролните органи. Един от 
тях е Националната агенция 
за приходите. Електронните 
магазини се наблюдават и 
контролират на национал-
но ниво, като обект на кон-
трол са паричните обороти и 
отчитането им. Експерти ко-
ментират, че това е сложно 
законодателство, изисква 
се обмен на данъчна инфор-
мация, както и много сериоз-
но познаване на данъчните 
закони, проследяване на па-
рични потоци, взаимодейст-
вие с чужди партньори. 

Паралелно с това продъл-
жава съвместната работа по 
създаването на алтернати-
вен механизъм за отчетност 
при електронните магазини. 
Работна група с представи-
тели на работодателските 
и браншови организации в 
момента обсъжда възмож-
ностите за т.нар. софтуер-
на фискализация, модел на 
която ще бъде представен 
до края на януари. На по-
следното заседание на ра-
ботната група бяха комен-
тирани видовете електрон-
ни търговци, които ще мо-
гат да ползват новия модел 
на отчетност, технологични-
те изисквания и процесите, 
които да осигурят софтуер-
ната фискализация, както и 
правната рамка, която ще 
е необходима за осъщест-
вяване на проекта, обясни-
ха от НАП.

Чф4 Тема на деня26-28 ЯНУАРИ 2021

Онлайн търговията  
с лекарства процъфтява
Фармацевти: Продажба в мрежата само 
на медикаменти без лекарско 
предписание и от регистрирани интернет 
сайтове на аптеки и дрогерии

Ина ПЕТРОВА 

38 са пациентите с неко-
видни пневмонии и други 
тежки дихателни заболява-
ния, които в момента се ле-
куват в Белодробната болни-
ца в Бургас. В същото време 
настанените болни с корона-
вирус са едва 16. 

Според разпределението 
в болницата свободните лег-
ла за другата патология са 4. 
40 от леглата остават в ре-
зерв за COVID-болни. 

Управителят д-р Евелина 
Трошанова успокоява, че 
с вътрешно разместване 
специализираната болница 
може да поеме още болни 
от другата патология. 

„Здравното заведение е 
преструктурирано така, че 

да няма смесване на пото-
ците болни. В момента, в 
който ми потрябват от дру-
гите легла, мога да взема 
част от ковидните. Ако ста-
не нещо, имам на разполо-
жение 40 легла“, пояснява 
управителят. 

Към момента натискът 
към болницата от страна на 
COVID-инфекцията значи-
телно е намалял. Заети са 
около 1/3 от леглата. „Няма 
го това натоварване от ок-
томври, ноември и декем-
ври, когато беше първата 
COVID-вълна, тогава има-
ше много тежки пневмонии 
и дълго се лекуваха. Но ни-
кой не знае какво ще стане 
занапред“, посочва специ-
алистът. Затова и 40-те лег-
ла се пазят резерв за бо-

лни с новия вирус. Спадът 
в броя на хоспитализирани-
те според д-р Трошанова е 
резултат от ограничителни-
те мерки.  

10 лекари от персонала на 
болницата досега са пребо-
ледували COVID-19. Един ле-
кар - д-р Диляна Цветкова, 
загуби живота си след ус-
ложнения от коронавируса. 
„Имаме високо число вак-
синирани, не мога да кажа 
колко са. Всеки си носи от-
говорност за желанието или 
нежеланието за ваксинация 
сега или по-късно“, коменти-
ра медикът. 

Мерките в здравното за-
ведение са стриктни, защо-
то освен с COVID, се рабо-
ти с особено опасни други 
инфекции. 

Община Поморие на основание чл. 91 от Кодекса 
на труда, във връзка с  чл. 217, ал.3 и ал. 5 от Закона 
за предучилищното и училищното образование, както 
и Заповед № РД – 16 – 73/22.01.2021 г. на Кмета на 
Община Поморие,

ОБЯВЯВА  КОНКУРС
За длъжността Директор на Общинска детска гра-

дина „Сребърно звънче“ с. Страцин,  
Община Поморие

I. Кратко описание на длъжността:
Директорът на общинска детска градина ръководи 

образователния процес в институцията в съответствие 
с държавната политика в областта на образованието и 
планира, организира, координира, контролира и отго-
варя за цялостната административно - управленска и 
финансова дейност в институцията.

II. Минимални изисквания за заемане на длъж-
ността:

1. Кандидатите да са български граждани;
2. Да отговарят на изискванията на чл. 215, ал.1 от 

Закона за предучилищното и училищното образование 
/ЗПУО/: да не са осъждани за умишлено престъпление 
от общ характер независимо от реабилитацията; да не 
са лишени от правото да упражняват професията; да 
не страдат от заболявания и отклонения, които застра-
шават живота и здравето на децата, определени с На-
редба № 4 от 2016 г. за заболяванията и отклонения-
та, при които не може да се заема длъжност на педа-
гогически специалист, издадена от министъра на здра-
веопазването, съгласувано с министъра на образова-
нието и науката.

3. Да нямат наложено дисциплинарно наказание 
по чл. 188, т. 3 от Кодекса на труда, освен ако е за-
личено.

4. Да имат завършено висше образование с образо-
вателна квалификационна степен “магистър”, със спе-
циалност от професионално направление “Педагоги-
ка“ и  с професионална квалификация „педагог“ и/или 
„детски учител“.

5. Да имат не по-малко от 5 години учителски 
стаж,съгласно чл. 213, ал. 2 от ЗПУО и по смисъла на 
чл.19, ал.1 и ал.2 от Наредбата за пенсиите и осигури-
телния стаж.

6. За предимство ще се счита, наличието на профе-
сионална квалификационна степен (ПКС).

7. Да имат компютърна грамотност.
III. Необходими документи за участие в конкур-

са:
1. Заявление за участие до Кмета на Община Помо-

рие в свободен текст;
2. Автобиография (европейски формат);
3. Документ за завършена степен и специалност 

на висшето образование, професионална квалифика-

ция (копие);
4. Документ за професионално-квалификационни сте-

пени (ПКС), ако кандидатът притежава такива (копие);
5. Копие от трудова и/или служебна книжка, удосто-

веряващи продължителността на учителския стаж;
6. Писмена разработка на „Програма за управление 

и развитие на дейността на детската градина през след-
ващите пет години“;

7. Карта за предварителен медицински преглед, във 
връзка с кандидатстването за длъжността  „Директор” 
на Общинска детска градин;

8. Удостоверение, че лицето не се води на диспансе-
рен учет за психично заболяване;

9. Декларация по чл. 215, ал.1 от ЗПУО.
IV. Начин на провеждане на конкурса :
Конкурсът ще се проведе на три етапа:
Първи етап - Допускане до конкурс по документи.
Втори етап - Защита на „Програма за управление и 

развитие на дейността на детската градина през след-
ващите пет години.“

Трети етап - Интервю.
1. Конкурсната комисия проверява изискуемите до-

кументи и съответствието им с изискванията към кан-
дидатите за заемане на длъжността.

2. До участие в конкурса, се допускат само лица, 
представили всички необходими       документи, видно 
от които кандидата отговаря на изискванията за заема-
не на длъжността.

3. Допуснатите кандидати до следващ етап ще бъ-
дат уведомени писмено за датата, мястото и часа на 
провеждане. 

4. На недопуснатите кандидати ще се съобщат пис-
мено съображенията за отказа.

V. Място и срок за подаване на документите  за 
участие: 

Документите се подават личнo или чрез пълномощник 
в Центъра за административно обслужване /ЦАО/, гише 
№ 1, в Общинска администрация Поморие, с адрес гр. 
Поморие, ул. „Солна” № 5,  в срок до 24.02.2021 г. , 
всеки работен ден от 8:30 часа до 17:00 часа. Копията 
от документите, удостоверяващи трудовия стаж, тряб-
ва да съдържат всички попълнени страници и оформе-
ни до датата на подаване на документите.

 Копията от представените документи трябва да са 
ясни и четливи, заверени от кандидатите с текст „Вяр-
но с оригинала” и подпис. При подаване на документи-
те, кандидатите могат да се запознаят с примерна длъж-
ностна характеристика за длъжността.

Списъците и други съобщения във връзка с конкурса 
ще се обявяват на официалната интернет страница на 
Община Поморие и на информационното табло.

ИВАН АЛЕКСИЕВ 
Кмет на Община Поморие

Белодробната болница 
готова да вземе COVID-легла 
при наплив на други болни
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„Заедно срещу корона-
вирус” – това беше мото-
то на благотворителната 
кампания на училищна-
та общност на СУ „Христо 
Ботев”, гр. Айтос. Вместо 
коледен базар, в края на 
миналата година училище-
то обяви кампания в под-
крепа на айтоските меди-
ци, която приключи на 15 
януари 2021 г.

В Деня на родилната по-
мощ, 21 януари – денят, в 
който с вяра и благодар-
ност се обръщаме към 
медицинските работници, 
беше финализирана кам-
панията “Заедно срещу 
коронавируса”. Събрани-
те средства бяха преда-
дени на д-р Паруш Пару-
шев, управител на МБАЛ – 
Айтос, в присъствието на 
гл. сестра Мария Иванова 
и гл. счетоводител Георги 
Георгиев. 

Трогателно слово на 
признателност към меди-
ците поднесе председа-
телят на Младежката сек-
цията към БМЧК - Пламе-
на Атанасова. „Няма думи, 
които да изразят благо-
дарността и уважение-
то ни към Вас - за внима-
нието и грижите, за неу-
морния труд и благород-
ство, за компетентни-
те грижи към пациенти и 
близки и за безкористното 
внимание, което ежеднев-
но отдавате, без да се ща-
дите. Вашата работа може 
да се сравни само с ми-
сия, по-съдбовна и по-ок-
риляваща. Тя е човешки-
ят живот!

Там, където човек се за-
губва, вие го извеждате и 
му подарявате надежда.

Точно в такива момен-
ти се разбира кои хора 
са призвани да бъдат ме-
дици. 

Вашите сърдечност и 
всеотдайност показват, 
че работата е не само за-
дължение, а и любов. Зна-
нията, богатият опит и чо-
вещината, които излъчва-
те, можем да определим 
с една-единствена дума 
– отдаденост в професи-
ята. С най-топли чувства 
ви пожелаваме да бъдете 
здрави, за да продължава-
те да изпълнявате служеб-
ните си задължения и да 
помагате на хората! 

Днес ние ви благодарим, 
като ви подаряваме наши-
те усмивки, най-чистите и 
най-пъстрите – на училищ-
ната общност на СУ ”Хрис-
то Ботев”, град Айтос”.

СУ „Христо Ботев” към медиците:  
Вие подарявате надежда!Кампания 

„Заедно срещу 

коронавирус”

В края на миналата годи-
на директорът на СУ „Нико-
ла Й. Вапцаров“-Айтос, гос-
пожа Ирина Вътева, подпи-
са договора за изпълнение 
на проект с номер 2020-1-
PL01-KA229-081947_3 и за-
главие Creating inclusive 
learning environment for 
students with special needs 
(„Създаване на включваща 
среда за учене за ученици 
със специални образова-
телни потребности“). Учи-
лището е партньор в про-
екта по идея на Ян Ямроз, 
учител в краковското 41 
училище „Яна Кочанов-
ска“. Партньори са и учи-
лищата „Маркони-Мике-
ланджело“ от град Латер-
ца в Италия и 2-ра гимна-
зия „Тирнавос“ в град Тир-
навос, Гърция.

Проектът е насочен към 

учениците със специални 
образователни потребно-
сти и с обучителни затруд-
нения. Основната цел на 

проекта е създаването на 
включваща среда за уче-
не със средствата на ин-
формационните техноло-

гии, логическите игри, ко-
дирането, мисловни игри, 
музика, изобразително из-
куство и театър. За учени-
ците този проект ще доне-
се ползи чрез подобряване 
на средата за учене и уме-
нията за съсредоточаване 
и запаметяване, самооцен-
ката и уменията за общува-
не и себеизразяване, ра-
бота в екип. За учителите 
ползите ще са в областта 
на усвояването на разно-
образни методи за работа 
с деца със СОП и с обучи-
телни затруднения, запо-
знаване с образователния 
контекст на партньорските 

страни, подобряване на ин-
теграцията на ИКТ в обуче-
нието. Главната полза за 
СУ „Никола Й. Вапцаров“ 
на институционално ниво 
ще бъде надграждането 
на международната свър-
заност на училището в ев-
ропейския контекст.

Целева група на проек-
та са учениците, които са 
със СОП и с обучителни 
затруднения, както и учи-
телите, които пряко рабо-
тят с тях. Косвено от про-
екта ще се ползват всички 
учители и ученици в учили-
щето, както и родителска-
та общност. 

Този проект е необхо-
дим на СУ „Никола Й. Ва-
пцаров“, защото неговата 
реализация е в изпълне-
ние на политиката на учи-
лището за толерантност и 
грижа към учениците със 
специални образовател-
ни потребности, качестве-
на работа за преодоляване 
на обучителните затрудне-
ния и подобряване на ква-
лификацията на учителите. 
Изпълнението на този про-
ект е част от стратегията 
на училището за предос-
тавяне на качествено обу-
чение в положителна под-
крепяща среда.

СУ „Никола Й. Вапцаров“ с пореден проект „Еразъм+“

Проект 2020-1-PL01-KA229-081947_3 Creating inclusive learning environment for students with special needs е финансиран с подкрепата на Европейската 
комисия. Тази публикация [съобщение] отразява само личните виждания на нейния автор и от Комисията не може да бъде търсена отговорност  

за използването на съдържащата се в нея информация.
The project has been funded with support from the European Commission. This publication [communication] reflects the views only of the author,  

and the Commission cannot be held responsible for any use which may be made of the information contained therein.

Стратегията на училището: Качествено обучение в подкрепяща среда
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40 дни без Вресовската Майка Тереза, 

Желяна Желева
Мария СтАНчевА, 
село вресово

На 26 януари 2021 г. се нъвърш-
ват 40 дни откакто почина Желя-
на Желева - Вресовската майка 
Тереза, както с много обич я на-
ричаха вресовци. И днес, след 
нейната кончина, за хората в се-
лото и околността, името й оста-
ва най-яркият символ на мило-
сърдието, на добротата и грижа-
та за другите.

Пенсионира се като старша 
медицинска сестра в Медицин-
ска академия - София. Тогава, 
със съпруга си полковник Желю 
Желев, светла му памет, реша-
ват да напуснат столицата, къ-
дето са оставили младостта си, 
и да се врънат към корените си 
в село Вресово. 

Още с пристигането си, непри-
нудено и с много желание, се-

мейството стана движеща 
сила на обществения живот 
в селото. Живот, който до 
този момент сякаш беше за-
стинал - с изоставени тра-
диции, с апатия към общите 
проблеми, с липсата на съ-
причастност и взаимна под-
крепа. И с пропаднала и за-
немарена църква - свъртали-
ще на гълъби, които похабя-
ваха и това, което е остана-
ло от нея...

Като човек с богат меди-
цински опит и с огромно сър-
це, Желяна се зае да пра-
ви добро на всеки, който се 
нуждае от помощ - без зна-
чение дали е болен, стар, са-
мотен, или просто има нуж-
да от подкрепа в труден мо-
мент. С организаторски та-
лант, Вресовската майка Те-
реза създаде група от добро-

волки, които да посещават домо-
вете - сърцати жени, готови да от-
кликнат, да почистят, да запалят 
печката или да помогнат със за-
купуването на храна и лекарства. 
Нещо, което не се беше случва-
ло във Вресово.

Убедена, че духовният живот 
е също толкова важен, Желя-
на Желева възстанови тради-
цията да се празнува всяка го-
дина празника на селото на Пе-
тковден и празника на църква-
та “Св. Петка”. Тя запали искра-
та и празникът възкръсна - хо-
рата даряваха и колеха курба-
ни за здраве, събираха се цели 
фамилии, присъстваха и всички 
вресовци, напуснали селото си 
през годините. И църквата свет-
на от грижовната ръка на Желя-
на. Изпълни се с живот и с Бо-
жието слово.

Желяна беше човекът, обеди-
нител на населението, на кого-

то всички се доверяваха, чове-
кът - проповедник на Христовата 
вяра, на когото всички вярваха и 
когото всички уважаваха. 

Убедена съм, че Желяна Же-
лева не случайно беше и оста-
ва част от живота на Вресово. 
Тя дойде с мисията да ни пока-
же, че миряните имат нужда не 
само от физическа, но и от духов-
на храна. Да ни покаже, че всеки 
носи в сърцето си традициите и 
има силата да помогне на ближ-
ния си. И че ни трябват само вяра 
и искрено желание, за да бъдем 
общност, която знае какво иска 
и как да го постигне...

От дълги години живея във Вре-
сово, но не помня друга личност 
като Желяна Желева, която хо-
рата от всички възрасти, толкова 
много да са ценили и обичали.

Винаги ще помним добрите ти 
дела, Желяна!

Почивай в мир!

П О К А Н А

Уважаеми дами и господа об-
щински съветници,

Уважаеми господин кмет на 
община Айтос,

С настоящата покана Ви уве-
домявам, че на основание чл.23, 
ал.4, т.1 от ЗМСМА и чл.31, ал.2, 
т.1 от ПОДОСВОА на Община 
Айтос, свиквам ШеСтНАДе-
СетОтО ЗАСеДАНИе на Об-
щински съвет Айтос, което 
ще се проведе на 29.01.2021 
г. (петък) от 9:30 ч. в заседа-
телната зала на Община Ай-
тос, при следния проект за 

Д Н е в е Н   Р е Д :

1. Докладна записка с вх. 
№ОбС-9/14.01.2021 г. от Краси-
мир Енчев – председател на Об-
щински съвет Айтос, относно 
приемане на отчет и анализ за 
дейността на Общински съвет 
Айтос за периода от месец май 
- месец декември 2020 г.

2. Предложение с вх. № ОбС-
4/05.01.2021 г. от Васил Едрев – 
кмет на община Айтос, относ-
но упълномощаване на пред-
ставител на община Айтос за 
участие в извънредно общо съ-
брание на акционерите на „УМ-
БАЛ-Бургас” АД гр. Бургас и оп-
ределяне на позиция и мандат 
по решенията, които следва да 
се вземат.

3. Предложение с вх. №ОбС-
15/14.01.2021 г. от Васил Едрев – 
кмет на община Айтос, относно 
утвърждаване на управител на 
общинско търговско дружество 
„Генгер” ЕООД гр.Айтос. 

4. Предложение с вх. №ОбС-
24/20.01.2021 г. от Станимир 
Петров – Директор на Дирек-
ция „Финанси, бюджет и данъч-
но облагане” в Община Айтос, 
относно одобряване разходи-
те за командировки на кмета 
на Община Айтос. 

5. Докладна записка с вх. 
№ОбС-6/11.01.2021 г. от Ва-
сил Едрев – кмет на община 
Айтос, относно актуализация 
на определените с Решение 
№25/31.01.2020 г. на Общински 
съвет-Айтос минимални и мак-
симални цени на таксиметровия 
превоз на пътници за един ки-
лометър пробег по съответната 
тарифа, валидни на територия-
та на Община Айтос.

6. Докладна записка с вх. 
№ОбС-11/14.01.2021 г. от Васил 
Едрев – кмет на община Айтос, 
относно приемане на схеми за 
поставяне на преместваеми 

обекти за извършване на тър-
говия и др. обслужващи дей-
ности върху терени общинска 
собственост по чл.4, ал.1, т.1 и 
т.2, буква „а,б,в” от Наредба за 
реда за разрешаване поставя-
нето на преместваемите обек-
ти на територията на Общи-
на Айтос.

7. Докладна записка с вх. 
№ОбС-16/14.01.2021 г. от Васил 
Едрев – кмет на община Айтос, 
относно създаване на нова со-
циална услуга „Асистентска 
подкрепа“, като делегирана от 
държавата дейност, по реда на 
Закона за социалните услуги. 

 
8. Докладна записка с вх. 

№ОбС-18/18.01.2021 г. от Васил 
Едрев – кмет на община Айтос, 
относно учредяване на без-
възмездно право на ползване 
върху част от недвижим имот – 
частна общинска собственост, 
представляваща три помеще-
ния с обща площ 96,60 кв.м, в 
западната част в ляво от входа, 
на първи етаж от закрито ОУ ”Л. 
Каравелов ”- гр. Айтос, находя-
що се в УПИ І в кв.40 по плана 
на гр. Айтос, както следва: две 
стаи с площ 80,00 кв.м и спома-
гателно помещение /съблекал-
ня/ с площ 16,60 кв.м.

9. Докладна записка с вх. 
№ОбС-21/18.01.2021 г. от Васил 
Едрев – кмет на община Ай-
тос, относно приемане на от-
чет за състоянието на общин-
ската собственост за периода 
м.януари- м. декември 2020 го-
дина.

10. Докладна записка с вх. 
№ОбС-20/18.01.2021 г. от Васил 
Едрев – кмет на община Айтос, 
относно приемане на Годишна 
програмата за управление и 
разпореждане с имотите – об-
щинска собственост в община 
Айтос през 2021 г. 

11. Докладна записка с вх. 
№ОбС-19/18.01.2021 г. от Васил 
Едрев – кмет на община Айтос, 
относно разпределение на об-
щинския жилищен фонд в Об-
щина Айтос.

12. Докладна записка с вх. 
№ОбС-17/18.01.2021 г. от Мариа-
на Димова – зам.-кмет на общи-
на Айтос, относно прекратява-
не на съсобственост между Об-
щина Айтос и физическо лице 
в УПИ ІХ-314, кв.25 по плана на 
с.Пирне, Община Айтос. 

13. Питания. 

КРАСИМИР еНчев 
Председател на Общински  

съвет Айтос

Общинският съвет  
ще заседава при засилени 

мерки за превенция

ОБЩИНА АЙТОС
СЪОБЩЕНИЕ

Строго забранено е нерегламентирано-
то изхвърляне на строителни отпадъци в 
контейнерите за битови отпадъци,  реч-
ни корита, ниви, горски територии, пъти-
ща, дерета. Нарушителите ще бъдат наказ-
вани с глоби. 

Всеки гражданин на територията на об-
щината, желаещ да депонира строителни 
отпадъци, трябва да подаде заявление до 
кмета на Община Айтос, и да получи Раз-
решение от кмета на Община Айтос за из-
возването на строителния отпадък до съ-
ответната площадка. 

Заявлението се подава в Центъра за ус-
луги и информация на гражданите в сгра-
дата на Община Айтос или чрез електрон-
на поща на адрес: aetos5@abv.bg. 

Лице за контакти: Катя Иванова – Стар-
ши експерт, Дирекция „ТСУРР”, стая №6, 
тел. 0897 992 321.

С Ъ О Б Щ Е Н И Е

Община Айтос уведомява всички соб-
ствениците на домашни любимци, че съ-
гласно Закона за ветеринарномедицин-
ската дейност (ЗВМД) са длъжни:

чл. 172, т.1. да вземат мерки живот-
ните да не замърсяват обществени мес-
та, като почистват мястото след дефе-
кация;

т.2. да вземат мерки животните да 
не създават опасност за хора или дру-
ги животни;

т.3. да вземат мерки за предотвра-
тяване на нежелано размножаване на 
животните;

т.4. при използването им за размно-
жаване да се съобразяват с физиологич-
ните, анатомичните и поведенческите им 
характеристики и да не допускат застра-
шаване на тяхното здраве.

чл. 173, т.1. при извеждането на ку-
четата да носят в себе си ветеринарно-
медицинския паспорт и да го представят 
за проверка на общинските и ветеринар-
номедицинските органи;

т.2. да представят ветеринарномеди-
цинския паспорт при посещение при ве-
теринарен лекар;

т.3. ежегодно да представят кучетата 
за ваксинация срещу бяс;

чл. 177, ал.1 Забранява се:
т.3. извеждането на кучета без по-

вод, а на агресивни кучета - и без на-
мордник;

т.4. разхождането на кучета на детски 
площадки и на места, обозначени от об-
щините със забранителни знаци

За неспазване на горе описаните зако-
нови задължения ще бъдат налагани ад-
министративно-наказателни санкции.

ОБЩИНА АЙТОС
ОБЩИНСКА АДМИНИСТРАЦИЯ

Името и остава в местната история 
като ярък символ на милосърдието, 
на добротата и грижата за другите

`

Желяна Желева

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

АЙТОС

Във връзка с Решение 
№855/25.11.2020 г. на Минис-
терски съвет за удължаване 
срока на обявената с Решение 
№325/14.05.2020 г. на МС извън-
редна епидемична обстановка, 
удължена с РМС №378/12.06.2020 
г., РМС №418/25.06.2020 г., 
РМС №482 /15 . 07 . 2020  г . , 
РМС №525/30.07.2020 г., РМС 
№609/28.08.2020 г .  и РМС 
№673/25.09.2020 г., и въведени-
те противоепидемични мерки със 
Заповед №РД-01-675/25.11.2020 г. 
и Заповед №РД-01-677/25.11.2020 
г., изм. и доп. със Заповед №РД-
01-718/18.12.2020 г., изм. и доп. със 
Заповед №РД-01-20/15.01.2021 г. на 
Министъра на здравеопазването 
за неразпространение на короно-
вирусната инфекция (COVID -19).

Шестнадесетото редовно  
заседание на Общински съ-
вет Айтос ще се проведе на 

29.01.2021 г. (петък) 
от 9.30 часа в заседателната 

зала на Община Айтос
ПРИ СПАЗвАНе НА вСИчКИ 

ПРОтИвОеПИДеМИчНИ 
МеРКИ

На заседанието на Общинския 
съвет, освен общинските съветни-
ци, ще бъдат допуснати единствено 
представители на Общинска адми-
нистрация Айтос, които имат пряко 
отношение към обсъжданите теми 
в дневния ред и служителите от 
звеното по чл.29а от ЗМСМА.

При провеждане на заседани-
ето, стриктно ще бъдат спазе-
ни предписанията на здравни-
те органи за спазване на лична 
дистанция, ползване на защит-
ни средства, дезинфекция и въз-
можност за проветряване на по-
мещенията.
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40 дни без Вресовската Майка Тереза, 
Желяна Желева Селото е домът, жителите - децата

Николай Ненков е на 51 
години, женен, с две дъ-
щери. Завършил  е Техни-
кума по механотехника в 
Бургас, служил в НШЗО, гр. 
Плевен. 

- Г-н Ненков, отскоро сте 
кмет на кметство Караново 
- така ли си представяхте 
кметската работа?

- Не, не така си представях 
кметската работа. Мислех си, 
че нещата са много по- слож-
ни и трудни. В крайна сметка, 
за мен лично, кметуването е 
като управление на едно до-
макинство, но от по-голям ма-
щаб. Селото е домът, а жите-
лите са децата.

- Мина малко повече от 
година. Какво се случи в Ка-
раново за това време?

- От първия ден на встъпва-
нето ми в длъжност започнах 
с хигиената, почистването, ре-
монтирането, подреждането. 
Благодарен съм на всички, ко-
ито бяха с мен от самото на-
чало, на всички, които ми се 
довериха. Благодарен съм на 
всички работещи в кметство-
то, които от самото начало ме 
приеха сърдечно.

Няколко сериозни неща се 
случиха през 2020 година лич-

но за мен. Спряна беше кон-
цесията за кариерата, старти-
ра рехабилитацията и цялост-
на подмяна на пътната настил-
ка от Републиканската пътна 
мрежа Айтос - Трояново. По-
следната подмяна на пътна 
настилка (асфалт частично) 
на този път Айтос - Трояново 
е правен през 80-те години на 
миналия век.

- Кой, сопред вас е най-
големият успех за Карано-
во през 2020 г.?

- Безспорно, това е проектът 
за ремонт и рехабилитация на 
улиците в село Караново, за 

което съм много благо-
дарен на кмета на Об-
щина Айтос г-н Васил 
Едрев и на Общинска-
та администрация за 
осигуреното финанси-
ране. Ремонт на улици-
те в село Караново на-
зад във времето нямам 
спомен да е правен.

- Какво предстои 
през 2021 г.?

- През 2021 година е 
заложена частичната 
подмяна на тротоар-
ните настилки, изграж-
дане на игрище в за-
падната част на село-
то, почистване и рес-
тавриране на всички 
чешми в селото и око-
ло селото.

- Кой е най-сери-
озният проблем на 
селото, за който ще 
търсите решение?

- Най-сериозният 
проблем за селото 
беше и остава липса-

та на инвеститори за създа-
ване на работни места - цехо-
ве и предприятия на терито-
рията на село Караново. Ка-
раново има всички дадености 
и шанса да го постигне - нами-
ра се между три големи гра-
да -  Карнобат 
- 23 км., Айтос- 
8 км. и Бургас 
- 36 км. Село с 
прекрасен чист 
въздух. Чудес-
но място за ра-
бота, отдих и 
почивка. Село 

с традиции - през 2022 година 
ще честваме 690 години от съз-
даването на Караново.

- Каква е мечтата ви за 
село Караново?

- Мечтата ми за село Кара-
ново е да го направим едно от 
най-хубавите места за живее-
не в община Айтос, такова как-
вото е било назад във времето. 
Село с много млади хора, село 
с много възможности за рабо-
та и голям потенциал.

- чувствате ли подкре-
пата на карановци, включ-
ват ли се в доброволчески 
акции?

- Да, чувствам подкрепа-
та на хората. В най-трудни-
те моменти на пожари, бед-
ствия, аварии, или за общо-
селски кампании жителите на 
селото винаги са се отзовава-
ли с цялото си сърце и душа 
на сто процента, в помощ на 
селото.

Населението на Караново 
е с голям потенциал - това са 
обикновени хора с големи сър-
ца. Смея да твърдя, че всички 
общински и държавни сгради 
в селото са едни от най- голе-
мите в община Айтос. Това по-
казва, че Караново е било име 
и ще бъде. 

НП

Николай Ненков, кмет на Караново:  

„Караново е било име и 
ще бъде”, категоричен е 
кметът на селото 

Николай Ненков - кмет на село Караново Кметството

Народно читалище “Петър Житаров 1928” село 
Караново

128-годишна е църквата “Св. Ар-
хангел Михаил” в КарановоДетската градина 

„Селото е с най-масивните общински и държавни сгра-
ди - това показва, че Караново е било име и ще бъде“, ка-
тегоричен е Ненков

На 31 декември 2020 годи-
на стана ясно, че средно учи-
лище „Никола Й. Вапцаров“ 
е сред одобрените за финан-
сиране училища по Нацио-
нална програма „Изгражда-
не на СТЕМ среда“ на Ми-
нистерството на образова-
нието и науката.

Проектът на Вапцаровци 
е за изграждане на Център 
за природни науки, изслед-
вания и иновации. Училище-
то е сред само шестте в об-
ласт Бургас, в които ще се 
реализират подобни проек-
ти в голямата категория за 
проекти с финансиране от 
МОН до 300 000 лева.

Директорът на училище-
то Ирина Вътева сформи-
ра екип, който стана иде-
ен двигател на проекта – 
Здравко Димов, координа-
тор на подготовката на про-
ектното предложение, Свет-
лана Енева, Мария Чапано-
ва, Силвия Павлова и Дани-
ела Николова. Екипът поло-
жи неимоверни усилия, за 
да свърши цялата работа по 
генериране и конкретизира-
не на идеите, визуализиране 
на концепцията, проучване 
на възможностите за техни-
ческо обезпечаване на про-
ектните идеи, обзавеждане, 
обучение на учителите, само 

в рамките на месец май 2020 
година.

Основната цел на проекта 
е да бъдат създадени трай-
ни в дългосрочен план усло-
вия за иновативно обучение 
по природни науки, при ко-
ето учениците с техните по-
требности, идеи и виждания 
да бъдат основният фактор 
при определяне на прилага-
ните образователни техно-
логии, учебно съдържание и 
методи на работа. Центърът 
по природни науки, изслед-
вания и иновации ще обхва-
ща общо 9 помещения (че-
тири учебни стаи, три хра-
нилища, коридор и фоайе), 
разположени на един етаж 
и обособени в отделно кри-

ло. Центърът ще бъде на по-
следния етаж на сградата, 
за да е възможно спазване-
то на специфичните изисква-
ния за помещения, в които се 

провежда учебна работа по 
природни науки. Те ще бъдат 
свързани така, че да бъдат 
обединени в нова образо-
вателна среда, която ще об-
хваща шест режима на уче-
не. Предвидени са две прос-
транства за експерименти и 
изследователска работа под 
ръководството на учител, че-
тири многофункционални те-
матични пространства - “Жи-
вот”, “Сили”, “Сума” и “Ве-
щество”, методически каби-
нет и зона за демонстрации 
и срещи. Всички помещения 

ще бъдат свързани помеж-
ду си и в същото време ще 
бъде възможна едновремен-
ната работа на най-малко се-
дем различни групи учени-

ци. Тематичното простран-
ство “Вещество” ще е с раз-
мери, които позволяват из-
ползването му като лекци-
онна зала с капацитет до 60 
души и зона за дискусии и 
подготовка и анализ на опи-
тите и практическата рабо-
та. Освен физическата свър-
заност между пространства-
та, предвиждаме и свърза-
ност чрез камери, мултиме-
дийни дисплеи и озвучител-
на система. Предвиждаме 
обзавеждане с мебели, ко-
ито позволяват промяна на 
позицията на тялото на уче-
ниците през време на учеб-
ната работа.

Намерението ни е учебна-
та работа да бъде интегрира-
на с използването на Google 
G Suite и приложенията в 
него, което ще позволи из-
бягването на пространстве-
ните и времевите ограниче-
ния. Така ще може да се про-
вежда и асинхронна работа. 
Ще бъдат използвани раз-
лични видове приложен соф-
туер и мобилни приложения 
за целите на учебната работа 
(например за управление на 
видеомикроскоп, симулация 
на експерименти, за създа-
ване на визуализации и ком-
пютърни модели и др.).

В центъра по природни на-

уки, изследвания и иновации 
на СУ “Никола Й. Вапцаров” 
ще бъде провеждана учебна-
та работа по природни нау-
ки (биология и здравно об-
разование, химия и опазва-
не на околната среда, фи-
зика и астрономия, природ-
на география) и математика. 
Освен учебното съдържание 
по общообразователна под-
готовка центърът ще служи 
и за работата по разширена 
подготовка, както и за извън-
класни дейности.

Виждането ни е центърът 
да е място, където да се при-
лага учебна работа с интег-
риране на учебното съдър-
жание по предметите в рав-
новесие между нивата на ин-
теграция - от дисциплинар-
но към трансдисциплинарно. 
Предвиждаме прилагането 
на проектно-базирано и про-
блемно-базирано обучение 
и дизайн на учебното съдър-
жание по метода “отзад на-
пред” (Backwards design).

За средно училище „Нико-
ла Й. Вапцаров“ този проект 
е особено важен, защото не-
говата реализация е част от 
стратегията на училището 
за предоставяне на инова-
тивно обучение в среда, от-
говаряща на съвременните 
изисквания.

В СУ „Никола Й. Вапцаров“ ще бъде изграден център 
за природни науки, изследвания и иновации

Визуализации - архитектурата за СТЕМ



Атанас АтАНАСОв - 
Председател на Общински 
комитет “васил Левски” - 
Айтос

Всичко започна на 8 сеп-
тември 2020 г., когато по те-
лефона ми се обади Янка Ге-
оргиева учител пенсионер от 
СУ “Никола Вапцаров”. “Ата-
насов, мислихме, мислихме 
и решихме - ти си човекът, с 
когото да споделим - ако мо-
жеш, помагай!” Така започна 
разговорът ми с г-жа Георгие-
ва, сложил началото на една 
вълнуваща история, свързана 
с айтоското освобождение и 
с живота на една фамилия. 

И ето какво ми разказа 
Янка Георгиева: “В двора на 
наши роднини в с. Караге-
оргиево, знаеш, има погре-
бан руски войник от 1878 го-
дина. Скоро тази къща ще 
бъде продадена. Не можем 
вече да се грижим за гроба 
му - там ще се строи и всич-
ко ще бъде унищожено. Ви-
жте там, какво можете да на-
правите вие, от комитета “Ва-
сил Левски”.

Два дни по-късно, на 10 
септември, на сбирка на Об-
щинския комитет “Васил Лев-
ски”, споделих този разговор 
с част от ръководството на 
комитета - Радка Капралова, 
Стефка Георгиева, Татяна Йо-
това и Иван Иларев. Взехме 
решение да пренесем кости-
те от гроба на руския воин в 
двора на айтоския параклис-
костница “Св. Димитър”, мяс-
тото, което свързва Айтос и 
айтозлии с Освободителната 
война от 1878 г.

За целта взех писмено раз-
решение от Пламен Михайлов 
- председател на Тракийско-
то дружество “1897 Пею Кип-
рилов” и един от родствени-
ците. Трябваше ни разреше-
ние да влезем в двора на фа-
милията в с. Карагеоргиево 
и да извършим спасителна-
та дейност.

След изкопните работи, 
костите бяха извадени и пре-
несени в храм “Св. Димитър” 
в Айтос. Свещеникът, о. Ди-
митър, прие задачата отго-
ворно и я нарече “богоугод-
на”. Заедно с него и с друг 
член на Комитета - Енвер 
Халил, уточнихме мястото 
на препогребението в дво-
ра на параклиса. Ангел Гу-
гучков, Иван Иларев и Вла-
димир Димитров със съдей-
ствието на Василка Кръсте-

ва и служители от бюро “Об-
редни дейности” към Общи-
ната поставиха надгробна-
та плоча на новото й място. 
Иван Иларев информира Ру-
ското посолство в България, 
с което беше уточнена изра-
ботката на нова, допълнител-
на паметна плоча, която да 
бъде сложена до стария ка-
менен кръст.

Мислехме ритуалът за пре-
погребението на костите да 
бъде извършен на 30 ноем-
ври 2020 г. - Андреевден, тъй 
като починалият руски воин 
носи името Андрея. Панде-
мията обаче обърка нещата, 
затова решихме това да ста-
не или на 6 февруари - Деня 
на освобождението на град 
Айтос през 1878 г., или на 
Националния празник 3 март 
2021 г. Дотук с хронологията 
на събитията. Като историк, 
за мен беше важна историята 
на този гроб през годините, и 
разбира се - личността на во-
ина, погребан на хиляди кило-
метри от родното място.

Ето какво ми разказа д-р 
Светла Михайлова, родстве-
ник на хората, които са се 
грижили през годините за 
гроба. Този гроб е бил на ме-
гдана. След парцелирането 
попада в двора на техните 
близки - Паруш Иванов Па-
рушев и съпругата му - тях-
ната прабаба Яна Парушева. 
По време на Междусъюзни-
ческата война, през 1913 г.  

Паруш заминава на сръбския 
фронт. Служил в 24-ти Черно-
морски пехотен полк. Там е 
убит на 6 юни 1913 г. Съпру-
гата му Яна остава вдовица 
с три деца - била е на 35 го-
дини. Родена е през същата 
тази 1878 г., когато е погре-
бан руският воин.

И тази сърцата българка 
решава да се грижи за гро-
ба на Андрея като за гро-
ба на своя убит мъж, чиито 
кости лежат някъде на сто-
тици километри от България. 
Сади на гроба бели рози, пре-
лива го, не дава тревичка да 
го покрие. Децата й израст-
ват край гроба в двора на 
къщата. Отрано го чувстват 
като свой близък, баща, лю-
бим човек. Наричат го “дядо 
Андрея”. И тук само ще вмъ-
кна, че когато извадихме кос-
тите на “дядо Андрея”, по на-
пълно запазените му зъби, ли-
чеше, че е съвсем младо мом-
че. Мир на праха му!

Яна отглежда децата си с 
пенсията, която получава за 
убития си съпруг. Минават го-
дини, през които семейство-
то не престава да се грижи за 
гроба. И така, един ден през 
1968 г., поливайки цветята, 
Яна получава инсулт, пада 
върху гроба на Андрея и там 
умира. Била е на 90 години.

Грижата за гроба поемат 
децата й и внуците Тошко, 
Светла, Пламен, Величко. И 
така - до продажбата на къ-
щата, за която ме информира 
Янка Георгиева. Бързата ре-
акция на Общински комитет 
“Васил Левски”, Клуб “Кра-
езнание” и Инициативен ко-
митет “Воинска памет” ре-
шават съдбата на гроба, за-
пазен от фамилията цели 142 
години.

На 15 септември 2020 г., 
костите са пренесени в храм 
“Св. Димитър”, а паметната 
плоча - в параклиса. На дру-
гия ден - 16 септември, къща-
та преминава в ръцете на но-
вия собственик.

На паметната плоча - кръст 
от зелен айтоски андезит, е 
изписано:

АНДРЕЯ ГАЕВСКОГО
канонир от 20 конна ба-

тарея.
Умрел на 2.ІХ. 1878 г.
Бих добавил - Вечна му 

памет!
Вълнувам се, защото след 

препогребението, всяка годи-
на на 6 февруари, и на него-
вия гроб айтозлии ще могат 
да запалят свещичка и да сло-
жат цвете. Така нашият па-
раклис-костница ще бъде още 
по-истински, защото там ле-
жат кости на воин, сражавал 
се за свободата на Айтос. И 
тук ще вметна кратък спомен 
за откриването на обновения 
параклис през 1998 г. Имаше 
много гости, между които и  
Константин Кузнецов - тога-
ва съветник в Посолството на 
Руската федерация в Бълга-
рия, който изненада айтозлии 
със специална поздравител-
на телеграма от руската кос-
монавтка Валентина Тереш-
кова, с апела “да пазим об-
щата си история”.

А историята на този гроб 
ражда въпросите:   

През коя година и къде в 
Русия е роден Андрей Гаев-
ский? Има ли близки, наслед-
ници, живи ли са? И защо е 
погребан в с. Карагеоргиево? 
Исторически факт е, че руски-
те войски са в Айтос на 6 фев-
руари 1878 г., водени от полк. 
Лермонтов, а Андрей умира 
на 2 септември същата годи-
на. Коя е причината за кон-
чината му?

Все въпроси, на които, ми-
сля, би било добре да наме-
рим отговорите. Защото на 
този гроб, по спомени на ди-
ректора Силвия Томова, вся-
ка година на Трети март уче-
ниците от училището в село 
Карагеоргиево са поднасяли 
венци и цветя на признател-
ност. Тук клуб “Краезнание” 
към Военен клуб - Айтос може 
да поработи.
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Благотво

Творбите на младите 
дарования оценяваше 
Недялко Йорданов

Историята с гроба на руския  
воин в село Карагеоргиево

На 18 януари 2021 г. стартира Нацио-
нален конкурс за рисунка и литературна 
творба на кулинарна тематика “Рецепти-
те на баба”, организиран от Асоциация 
за развитие на изкуствата и занаятите - 
А.Р.И.З -7. Конкурсът цели да стимулира 
интереса на децата към претворяване на 
кулинарните традиции на България. 

Инициативата стартира през 2009 г. и 
доби популярност в цялата страна. През 
годините в изданията на конкурса са 
участвали по над 2000 деца от различни-
те региони на България. Конкурсът е част 
от календара за извънкласни дейности на 
Министерството на образованието и нау-
ката и се провежда с подкрепата на Наци-
оналния дворец на децата в София.

Каним млади таланти от цялата страна 
- от всички училища, читалища, школи по 
изкуствата, клубове, центрове за работа 
с деца и други образователни организа-
ции за извънучилищна дейност да вземат 
участие в тазгодишното издание на Наци-
оналния конкурс за детска рисунка и ли-
тературна творба на кулинарна тематика 
„Рецептите на баба“. Очакваме младите 
таланти да се включат в една благород-
на надпревара, в основата на която сто-
ят българските традиции.

За участие рисунки и/или литера-
турни творби, следва да се изпращат 
на адреса на Националния дворец на 
децата - гр. София, бул. „Александър 
Стамболийски” 191. Събирането на ри-
сунките и литературните творби запо-

чна на 18 януари 2021 г. Крайният срок 
за изпращане е 31 март 2021 г.

На плика, с който се изпращат творби-
те, трябва да бъде посочено, че са за На-
ционалния конкурс за рисунка и литера-
турна творба на кулинарна тематика “Ре-
цептите на баба”. За творби, изпратени 
по пощата, важи пощенското клеймо на 
пратката.

За участие в конкурса се допускат деца 
на възраст до 14 години. Няма ограни-
чения в броя на изпратените рисунки от 
едно дете. Рисунките са с размер 35 х 50 
см. Децата са разпределени в 3 възрас-
тови групи - до 7 години, от 8 до 10 годи-
ни, и от 11 до 14 години.  

За да се подготвят и участват в конкур-
са желаещите могат да се запознаят с Ре-
гламента на конкурса, както и с необходи-
мата декларация за съгласие за обработ-
ка на личните данни на участниците, коя-
то ще бъде задължителна част за участие 
в конкурса, на фейсбук страницата „Ре-
цептите на баба“ на следния линк: https://
www.facebook.com/receptitenabababg 

За всяка допълнителна информация, от 
която се нуждаете, сме винаги на разпо-
ложение на телефон 0878591854,  чрез съ-
общение на фейсбук страницата ни или 
на e-mail: ariz7bg@gmail.com . 

в. ИвАНОв 
Председател на
Асоциацията за развитие на изку-

ствата и занаятите – 7

ПОКАНА КЪМ ДеЦАтА НА ОБЩИНА АЙтОС ЗА 
УчАСтИе в КОНКУРСА “РеЦеПтИте НА БАБА”

10 септември 2020 г, сбирката на Общинския комитет “Васил Левски”, на ко-
ято се взема решение костите да бъдат пренесени от Карагеоргиево в айтос-
кия храм

Факсимиле от разрешителното за влизане в имо-
та за спасителната дейност

Само пет дни, в които трябва да се свърши всичко

Обединени, за да съхранят паметта за Андрей 
Гаевский



Георги РУСИНОВ

Промени в Наредбата за 
символиката и отличията на 
Община Бургас предвиждат 
по-сериозни изисквания за 
предлагането на почетни 
граждани и другите титли на 
община Бургас. Общинските 
съветници от ГЕРБ, ВМРО и 
„Гергьовден“ са входирали 
докладна записка с промени 
в текстовете, която днес ще 
се разгледа на заседанието 
на местния парламент. Еди-
ният от вносителите Георги 
Дракалиев коментира пред 
репортер на „Черноморски 
фар“, че основният мотив е 
да се предлагат наистина ка-
чествени хора, които бургаз-
лии ще подкрепят. 

През изминалата 2020-а 
общинските съветници тряб-
ваше да избират измежду де-
сетима кандидати за почет-
ното звание. Проблемът е, че 
по наредба в една календар-
на година могат да се награ-
дят максимум петима почет-
ни граждани. До тази ситуа-
ция се стигна поради това, че 
в досегашния норматив един-
ственото изискване за пред-
ложение за почетен гражда-
нин бе той да бъде издигнат 

от инициативен комитет от 30 
души. След миналогодишна-
та ситуация всички общински 
съветници се обединиха око-
ло това, че по този начин 
много хора могат да бъдат 
кандидатирани, а наградени 
само петима. Заговори се, че 
титлата губи от престижа си 
по този начин, когато всеки с 
подписа на 30 души може да 
бъде издигнат за почетен 
гражданин.

„Това според нас е прека-
лено малко и всеки един, 
който желае, може да си ор-
ганизира номинация. Няма 
смисъл, защото лимитът е за 
5 почетни граждани на годи-
на“, заяви Дракалиев. 

Колегата му Константин 
Бачийски също е входирал 
докладна с промени по на-
редбата, като той иска мак-
сималният брой на почетните 
граждани за година да е три-
ма. Броят ще се реши на 
днешната сесия.

„Правим така, че за пред-
ложение на почетен гражда-
нин инициативният комитет 
отново да е от минимум 30 
души, но да има и подписка 
от 1000 жители на Бургас. За 
по-високата степен „Почетен 
съветник“ искаме инициати-

вен комитет от 50 души и под-
писка от 2000 жители. Досега 
имаше единствено изисква-
не за инициативен комитет 
минимум от 100 души. За но-
сителя на „Сребърен кръст“ 
искаме инициативен комитет 
от 100 души и подписка от 
3000 жители. И преди комите-
тът беше с минимум 100 ду-
ши“, коментира промените 
при три от почетните звания, 
които Община Бургас дава, 

Георги Дракалиев.
Според него по този начин 

изискванията за избор са по-
добре регламентирани. Ако 
се случи така, че пак има по-
вече от 5-има кандидати за 
почетни граждани, то ще се 
провежда гласуване и пети-
мата с най-добри резултати 
ще получават званието.

„За почетен съветник съ-
ществуват четири категории, 
като в категория може да бъ-

де избиран само един. Зато-
ва сме написали, че се изби-
ра този с най-много гласове 
в съответна категория. За ка-
валер на „Сребърния кръст“ 
също сме посочили, че ако 
има повече от един кандидат 
се избира този с повече гла-
сове. Новото е изискването 
за подписка от гражданите, 
за да можем да сме сигурни, 
че заслужили имена ще бъ-
дат награждавани“, коменти-
ра още той.

Дали обаче няма да се 
стигне до там, че да е трудно 
да се събират подписките. 
Дракалиев е на мнение, че 
който заслужава наистина да 
бъде награден и е добре по-
знат от съгражданите си, то 
не би трябвало да има про-
блем да се съберат 1000 под-
писа.

„Големи имена като Кало-
янчев и Фотев са почетни 
граждани. Такива хора няма 
да имат проблем не 1000, а 
10 000 подписа дори да събе-
рат. 1000 подписа ще се събе-
рат с една масичка на центъ-
ра, ако човекът заслужава“, 
посочи общинският съветник 
и добави, че събирането на 
подписи ще е задължение на 
инициативните комитети.

По време на заседанието 
на Правната комисия е било 
предложено гласуването в 
зала да е тайно и според не-
го има резон, за да не се сти-
га до реваншизъм след това. 
В тяхната докладна обаче то-

ва не е предложено и гласу-
ването ще протича по стан-
дартен начин, освен ако Об-
щински съвет – Бургас не 
промени това по време на 
днешното заседание. 

Промяна има и в реда на 
старшинството при отличия-
та на общината. 

„Почетната значка на Об-
щина Бургас, която връчваме 
на хора, рискували живота 
си, вече не е на последно 
място в класацията по стар-
шинство, а отива на четвър-
то. Тя, както и Кавалерът на 
„Сребърния кръст“, почетни-
те съветници и почетните 
граждани се дава с решение 
на Общински съвет. А с меда-
ла за достойна служба и клю-
ча от кулата по свое усмотре-
ние награждава кметът“, 
обясни той.

Другото интересно предло-
жение, което трябва да зале-
гне в наредбата, е възмож-
ността титлата „Почетен 
гражданин“ да бъде отнема-
на на бургазлии, които „са 
политически представители 
на военни или тоталитарни 
режими, или са били такива в 
миналото“. Така негласно се 
отваря вратичка към това по-
четни граждани от времето 
на соца например да бъдат 
лишени от титлите си. Тук 
Дракалиев бе лаконичен:

„Ами ако не заслужават, а 
са носители на това звание? 
Но то може да не са само от 
периода на соца“.

Общински съвет – Бургас  
ще може да отнема приза  
на вече недостойни за него

„Черноморски фар“

Рибарите в Поморие него-
дуват срещу инвестиционно 
намерение за изграждане на 
ферма за отглеждане на кул-
тивирана черна мида. Риба-
рите получили съобщението 
от Басейнова дирекция пре-
ди дни. След като се запоз-
нали с проекта, установили, 
че бъдещата ферма ще пре-
чи на риболова, който из-
вършват от години, а по този 
начин и на поминъка им.

Рибарите се събраха на 
източния вълнолом в града, 
само на метри от мястото, 
където ще бъде изградена 
фермата. Основното им при-
теснение е, че зоната за 
строеж е разположена в 
място, което приоритетно се 

използва за риболов.
„На територията на общи-

на Поморие има регистрира-
ни 500 лодки, представете си 
да риболуват в това малко 
пространство. Към Ахелой 
има защитени зони и на прак-
тика сме ограничени“, заяви 
Валентин Продромов - член 
на Рибарското сдружение.

Освен че ще бъдат ограни-
чени, рибарите се притесня-
ват, че при силен вятър фер-
мата ще се разруши, а това 
допълнително ще затрудни 
работата им. Кметът на По-
морие също не подкрепя ин-
вестиционното намерение.

„То не създава никакви пол-
зи за града ни, напротив – 
вреди. Когато този мидарник 
стане и удари североизточна-
та провеза и изкара всичко 

на плажа, какво се случва? 
Това е градски плаж, всички 
котви и въжета ще са струпа-
ни тук. Туризъм ли ще разви-
ваме, рибарство ли? Момче-
тата ми споделиха – на Помо-
рие са се скъсали въжетата, 
фермите ги няма. Това пред-
стои да се случи и в Равда“, 
обясни кметът на града Иван 
Алексиев.

Той подчерта, че зоната е 
защитена. Рибарите се съо-
бразяват с това и имат се-
зонно риболуване. Ако се 
направи ферма, нейните 
мрежи ще са във водите це-
логодишно.

Вчера поморийските риба-
ри започнаха подписка, а 
днес жалбата им ще бъде 
входирана в Басейнова ди-
рекция.

Поморийски рибари на бунт 
срещу мидена ферма
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Те твърдят, че поминъкът им ще бъде унищожен „Черноморски фар“

130-годишният храм „Св. 
Троица“ в село Извор ще 
бъде изцяло реставриран. 
През миналата година Об-
щина Бургас осигури 30 
000 лв., с които бе изгра-
ден нов покрив, обновена 
бе и камбанарията. Поло-
жена е нова мазилка и е 
боядисана изцяло фаса-
дата на църквата. С на-
предъка по ремонтните 

дейности на място се за-
позна ресорният зам.-
кмет Диана Саватева.

Предвижда се да бъде 
демонтирана и рестав-
рирана и автентичната 
дървена ламперия, коя-
то е част от интериора 
на църквата от нейното 
построяване в далечна-
та 1886 година. Тази го-
дина ще бъде облагоро-
ден и теренът около 
църквата, за да бъде 

улеснен достъпът.
Църква „Св. Троица“ е 

обявена за паметник на 
културата. От двете й 
страни са разположени 
паметни плочи на загина-
ли през Балканската вой-
на българи от този край. 
Китното селце на 16 км от 
Бургас, заобиколено от 
горите на Странджа, съх-
ранява през вековете сво-
ята силна патриотична 
традиция.

Община Бургас реставрира  
130-годишния храм в село Извор

за РЕКЛаМа
056 82 54 35
www.faragency.bg 

Фирма „алексОК“ ЕООД - гр.Велико търново 
набира шофьори с категория „Е“,

за курсове от България до Европа и обратно. 
Високо възнаграждение.

тел.0893068537, www.alexok.com

С подписки от бургазлии  
ще се предлагат почетните граждани

На тържествената сесия на Общинския съвет на 
6 декември изявени бургазлии, допринесли за раз-
витието и просперитета на града, се удостояват с 
почетни звания и награди. През 2016 година певе-
цът Мустафа Чаушев получи почетното звание



Георги РУСИНОВ

Диян Тончев-Камбаната 
успя в рамките на ден да 
си намери нов адвокат, но 
отново удари греда. Денят, 
в който той обжалва реше-
нието на Районен съд – 
Бургас отпреди няколко 
дни по-рано, с което бе 
пратен в ареста, Тончев 
поиска адвокатът му Гали-
на Иванова да бъде от-
странена от делото. Спо-
ред него тя била близка с 
шефа на Четвърто районно 
управление – Бургас и чес-
то ги виждал да си общу-
ват. Иванова посочи, че не 
познава полицейския шеф, 
но била съученичка с раз-
следващия полицай по де-
лото. В крайна сметка съд-
ът счете, че защитникът 
трябва да бъде отстранен.

Прокуратурата повдигна 
обвинение на Тончев за 
това, че на 16.01.2021-ва, 
около 21:00 часа, в ж.к. 
„Меден рудник“ в Бургас, 

направил опит да отнеме 
чужди движими вещи – мо-
билен телефон на прибли-
зителна стойност 300 лв. и 
сумата от 3 лв. от Г. К., с 
намерение противозакон-
но да ги присвои, като упо-
требил за това сила – уда-
рил с дървена палка по 
главата пострадалия, 
вследствие на което му 
причинил лека телесна по-
вреда, като деянието е ос-
танало недовършено пора-
ди независещи от дееца 
причини. По време на ин-
цидента питбулът на Тон-
чев ухапал потърпевшия в 
района на автобусната 
спирка до блок 114 в ком-
плекса. 

Заради перипетиите по-
край отстраняването на 
адвоката, по всичко изгле-
ждаше, че заседанието ще 
се отложи, но час след ка-
то Иванова бе отстранена, 
се появи нов служебен за-
щитник – адвокат Галина 
Колева. Този път обвиня-

емият в грабеж нямаше 
претенции към защитата 
си. 

Така заседанието, в кое-
то Тончев обжалва реше-
нието на Районен съд – 
Бургас, с което е оставен в 
ареста, най-после започ-
на.

От Прокуратурата смет-
наха, че жалбата на Диян 
Камбаната е неосновател-
на и поискаха потвържде-
ние на първоинстанцион-
ното решение. Според дър-
жавния обвинител Райо-
нен съд – Бургас правилно 
е наложил най-тежката 

мярка за неотклонение – 
„задържане под стража“. 
Прокурорът изтъкна, че 
при по-лека мярка има 
опасност обвиняемият да 
извърши ново престъпле-
ние или да се укрие.

Адвокат Колева на свой 
ред заяви, че поддържа 
жалбата на клиента си и че 
Районен съд – Бургас не-
правилно е приел, че има 
обосновано предположе-
ние за авторството на 
престъплението от страна 
на Камбаната. Според нея, 
освен от доказателствата 
на потърпевшия ученик, 

няма други доказателства, 
че именно Тончев е извър-
шил престъплението. Ад-
вокат Колева добави, че 
пострадалият казал, че 
първоначално е провел 
спокоен разговор с обви-
няемия, а след това интер-
претирал по свой начин 
събитията.

Водачът на автобуса, в 
който се е качил ученикът, 
не е чул нищо за открадна-
ти пари. Двама таксиме-
трови шофьори също не 
били станали свидетели на 
грабеж, а само на атаката 
от питбула на Тончев спря-
мо потърпевшия. Според 
адвокат Колева обвинени-
ето срещу клиента й се ба-
зира единствено на крими-
налното му минало.

Камбаната имаше право 
да говори пред съда, но 
той не пожела да коменти-
ра случилото се. По думи-
те му цялата истина той ве-
че е казал пред Районен 
съд – Бургас. Нямало гра-
беж, но за нападението на 
кучето не отрече. Той и за-
щитата му поискаха от Ок-
ръжен съд – Бургас по-ле-
ка мярка.

Съдебният състав в край-
на сметка потвърди първо-
инстанционното решение 

и остави Тончев в ареста 
за престъплението, за кое-
то го грозят от 3 до 10 годи-
ни затвор.

Според Бургаския окръ-
жен съд обосновано първо-
инстанционният съд е при-
ел, че доказателствата по 
делото не разкриват реална 
опасност обвиняемият да 
се укрие, ако мярката му за 
неотклонение е по-лека. Съ-
щевременно Районният съд 
правилно е достигнал до из-
вод за наличие на опасност 
Диян Тончев да извърши 
друго престъпление при ус-
ловията на по-лека мярка 
за неотклонение. Видно от 
справката за съдимост на 
обвиняемия, до настоящия 
момент той е осъждан пет-
кратно, като е търпял и 
ефективно наказание „Ли-
шаване от свобода“. 

„Престъплението, за ко-
ето е обвинен по насто-
ящото производство Тон-
чев, е тежко умишлено по-
сегателство срещу соб-
ствеността на гражданите, 
чиято обществена опас-
ност допълнително се за-
вишава от факта на упо-
требената при извършва-
нето му сила“, пише в мо-
тивите си Окръжен съд – 
Бургас.

Михаил КОЛЕВ

Альоша Янков от Карнобат, който уби 
зверски брат си Ивелин, заяви пред съ-
да, че е сторил това, защото е бил подла-
ган години наред на тормоз и повече не 
е можел да търпи. Фаталният случай ста-
на на 19 януари, като след изпито количе-
ство алкохол от страна на двамата плам-
нал поредният конфликт между братята. 
Нервите на Альоша не издържали и той 
нанесъл седем удара с метална ножица 
по главата на брат си. След това сам е 
отишъл в Районно управление - Карно-
бат, за да се предаде и признае за сторе-
ното от него.

„Години наред ме тормозеше. В седми-
цата можех да спя най-много веднъж. То-
ва в един момент вече не се издържа-
ше“. 

Обвиняемият е многократно осъждан, 
основно за кражби, а по това дело ако 
бъде признат за виновен го грозят мини-
мум 15 години затвор, доживотна присъ-
да или доживотна без право на замяна.

Именно заради богатото му криминал-

но досие, както и това, че може да се ук-
рие заради очакваща го тежка присъда, 
от прокуратурата поискаха Янков да ос-
тане в ареста. 

Неговият адвокат Владимир Ралчев по-
иска от съдийския състав по-лека мярка 
– „домашен арест“, като се аргументира, 
че Альоша си е признал сам за извърше-
ното убийство. 

„Делото може да постигне същите це-
ли, ако задържаният е под домашен 
арест. На подсъдимия може да се поста-
ви електронна гривна, а в Карнобат има 
достатъчно полицейски патрули, които да 
следят дали Альоша Янков спазва нало-
жената му мярка за неотклонение“, каза 
още Ралчев.

Макар и самият Альоша да поиска да 
бъде поставен под домашен арест, той 
призна, че се страхува да се завърне в 
своя дом, тъй като може да бъде линчу-
ван от роднини.

Брат уби брата в Карнобат 
заради системен тормоз 
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И нов адвокат  
не отърва Диян Камбаната от ареста
Меден-руднишкият гангстер е 
обвинен, че насъска питбула си 
срещу ученик, за да го ограби

Съдът остави в ареста братоубие-
ца Альоша

Община Поморие на основание чл. 91 от Кодекса на 
труда, във връзка с  чл. 217, ал.3 и ал. 5 от Закона за 
предучилищното и училищното образование, както и 
Заповед №  РД-16-72/22.01.2021 г. на Кмета на Общи-
на Поморие,

ОБЯВЯВА  КОНКУРС
За длъжността Директор на Общинска детска гра-

дина „Детелина“ гр. Поморие

I. Кратко описание на длъжността:
Директорът на общинска детска градина ръководи 

образователния процес в институцията в съответствие 
с държавната политика в областта на образованието и 
планира, организира, координира, контролира и отго-
варя за цялостната административно - управленска и 
финансова дейност в институцията.

II. Минимални изисквания за заемане на длъж-
ността:

1. Кандидатите да са български граждани;
2. Да отговарят на изискванията на чл. 215, ал.1 от 

Закона за предучилищното и училищното образование 
/ЗПУО/: да не са осъждани за умишлено престъпление 
от общ характер независимо от реабилитацията; да не 
са лишени от правото да упражняват професията; да не 
страдат от заболявания и отклонения, които застраша-
ват живота и здравето на децата, определени с Наред-
ба № 4 от 2016 г. за заболяванията и отклоненията, 
при които не може да се заема длъжност на педагоги-
чески специалист, издадена от министъра на здравео-
пазването, съгласувано с министъра на образованието 
и науката.

3. Да нямат наложено дисциплинарно наказание по 
чл. 188, т. 3 от Кодекса на труда, освен ако е заличе-
но.

4. Да имат завършено висше образование с образо-
вателна квалификационна степен “магистър”, със спе-
циалност от професионално направление “Педагогика“ 
и  с професионална квалификация „педагог“ и/или 
„детски учител“.

5. Да имат не по-малко от 5 години учителски 
стаж,съгласно чл. 213, ал. 2 от ЗПУО и по смисъла на 
чл.19, ал.1 и ал.2 от Наредбата за пенсиите и осигури-
телния стаж.

6. За предимство ще се счита, наличието на профе-
сионална квалификационна степен (ПКС).

7. Да имат компютърна грамотност.

III. Необходими документи за участие в конкур-
са:

1. Заявление за участие до Кмета на Община Помо-
рие в свободен текст;

2. Автобиография (европейски формат);
3. Документ за завършена степен и специалност на 

висшето образование, професионална квалификация 

(копие);
4. Документ за професионално-квалификационни 

степени (ПКС), ако кандидатът притежава такива (ко-
пие);

5. Копие от трудова и/или служебна книжка, удосто-
веряващи продължителността на учителския стаж;

6. Писмена разработка на „Програма за управление 
и развитие на дейността на детската градина през след-
ващите пет години“;

7. Карта за предварителен медицински преглед, във 
връзка с кандидатстването за длъжността  „Директор” 
на Общинска детска градин;

8. Удостоверение, че лицето не се води на диспансе-
рен учет за психично заболяване;

9. Декларация по чл. 215, ал.1 от ЗПУО.
IV. Начин на провеждане на конкурса :
Конкурсът ще се проведе на три етапа:
Първи етап - Допускане до конкурс по документи.
Втори етап - Защита на „Програма за управление и 

развитие на дейността на детската градина през след-
ващите пет години.“

Трети етап - Интервю.
1. Конкурсната комисия проверява изискуемите до-

кументи и съответствието им с изискванията към кан-
дидатите за заемане на длъжността.

2. До участие в конкурса, се допускат само лица, 
представили всички необходими       документи, видно 
от които кандидата отговаря на изискванията за заема-
не на длъжността.

3. Допуснатите кандидати до следващ етап ще бъдат 
уведомени писмено за датата, мястото и часа на про-
веждане. 

4. На недопуснатите кандидати ще се съобщат пис-
мено съображенията за отказа.

V. Място и срок за подаване на документите  за 
участие: 

Документите се подават личнo или чрез пълномощ-
ник в Центъра за административно обслужване /ЦАО/, 
гише № 1, в Общинска администрация Поморие, с ад-
рес гр. Поморие, ул. „Солна” № 5,  в срок до 24.02.2021 
г. , всеки работен ден от 8:30 часа до 17:00 часа. Ко-
пията от документите, удостоверяващи трудовия стаж, 
трябва да съдържат всички попълнени страници и оф-
ормени до датата на подаване на документите.

 Копията от представените документи трябва да са 
ясни и четливи, заверени от кандидатите с текст „Вяр-
но с оригинала” и подпис. При подаване на документи-
те, кандидатите могат да се запознаят с примерна 
длъжностна характеристика за длъжността.

Списъците и други съобщения във връзка с конкурса 
ще се обявяват на официалната интернет страница на 
Община Поморие и на информационното табло.

ИВАН АЛЕКСИЕВ /п/
Кмет на Община Поморие

Адвокат Ралчев поиска „домашен 
арест“ за своя клиент



Михаил КОЛЕВ

Футболният „Нефтохимик 
1962” (Бургас) очаква седем 
нови играчи, които да се 
присъединят по време на 
зимната подготовка. Това 
научи вестник „Черномор-
ски фар” от свои сигурни из-
точници. От ръководството 
на „шейховете” потвърдиха 
новината, но на този етап 
не пожелаха да разкрият 
имената на въпросните иг-
рачи. Очаква се днес или 
утре от клуба да излязат с 
официална информация за 

привлечените футболисти, 
състоянието на тима и идеи 
за бъдещото развитие на 
клуба.

В момента, въпреки теж-
ката ситуация в „Нафтата”, 
клубът разполага с 16 игра-
чи, както и с шестима юно-
ши, които да се включат в 
мъжкия състав. Треньор на 
бургазлии остава Диян Дон-
чев, а вратарите ще трени-
ра Стоян Маринов.

По повод грозните сцени 
в лагера на „Нефтохимик”, 
при които треньор в ДЮШ 
на клуба е нападнал вербал-

но собственичката Анелия 
Златкова, която от своя 
страна впоследствие е по-
дала жалба до полицията, 
бизнес дамата потвърди 
пред вестник „Черноморски 
фар” за неприятния случай. 
Тя обаче бе категорична, че 
няма да коментира тази те-
ма, а иска да се концентри-
ра върху спортно-техниче-
ското състояние на отбора.

„Ще се опитаме да напра-
вим боеспособен отбор, 
който да остане във Втора 
лига. Няма да ни е никак 
лесно, но сме длъжни да оп-

итаме, трябва ни и време, 
нещата няма да се случат 
никак лесно. Основните ни 
цели са да върнем хората 
на стадиона и хората да ни 

имат доверие за това, кое-
то правим”, допълни още 
Златкова. 

Собственичата на „Неф-
тохимик” каза още, че е в 

перфектни отношения с фе-
новете на тима и им благо-
дари за доверието и търпе-
нието, което те са проявя-
ват. 

Cтра ни ца 11 26-28 ЯнУари 2021

Баскетболният „Черноморец” про-
дължава с доброто си представяне в 
Националната лига. Бургазлии побе-
диха като гости „Академик” (Плов-
див) със 104:96. Така „акулите” се из-
равниха с пловдивчани в подрежда-
нето, а имат и предимство в директ-
ните двубои. „Академик” обаче е все 
още пети, защото има мач повече. За 
„Черноморец” Болдуин записа 28 

точки, 11 асистенции и 9 борби, плюс 
четири откраднати топки. Люис до-
бави 19 точки и невероятните 18 бор-
би - 10 от тях в нападение. Евгени 
Хаджирусев отбеляза 15, Константин 
Коев - 11 и 10 борби, с 10 се включи 
Ангел Пейчинов. В следващия кръг 
бургаският отбор приема тима на 
„Ямбол”. Срещата в зала „Бойчо 
Брънзов” е днес от 19 часа. 

СКАНДАЛ „Черноморец”  
продължава с победите 

„Нефтохимик” очаква седем нови играчи

Чф БАСКЕТБОЛ

Михаил КОЛЕВ

„Черноморец” (Бургас) победи с 2:1 „Спар-
так” (Варна) в първата си контрола през зим-
ната подготовка. Дебют начело на „акулите” на-
прави Малин Орачев. Наставникът, който е ка-
рал на два пъти специализация при Диего Си-
меоне в „Атлетико” (Мадрид), сподели още пре-
ди началото на сезона, че ще се опита да нало-
жи стила на игра на „дюшекчиите” в тима на 
бургазлии.

Неслучайно в проверката срещу „соколите” 
Орачев заложи на схема 4-3-3, с каквато играе 
тимът от Мадрид. Специалистът пусна в игра 
два различни отбора през двете полувремена, 
което се отрази добре в играта на бургаския от-
бор срещу първия в Трета североизточна ли-
га.

След равностойно начало на мача, игран на 
стадиона в квартал „Акациите”, „Черноморец” 
пое инициативата и това даде резултат в 25-ата 
минута. Мирослав Радев се възползва от лошо 
върната топката към вратаря на гостите, пресе-
че подаването, преодоля стража и на празна 
врата не сгреши за 1:0. 

„Спартак” (Варна) изравни само 180 секунди 
след началото на втората част. Валентин Ива-
нов извърши нарушение в собственото си на-
казателно поле и главният съдия отсъди дузпа. 
От бялата точка Янаки Смирнов бе безкомпро-
мисен за 1:1. 

Осем минути по-късно „акулите” възстанови-
ха аванса си. Антон Узунов стреля мощно из-
вън наказателното поле, стражът на варненци 
изпусна топката и притичалият Жулиен Пару-
шев я насочи в мрежата за крайното 2:1.

Мача изгледаха президентът на „Черномо-
рец” Радостин Кишишев и почетният такъв То-
ма Томов, членът в УС Костадин Марков, нови-
ят директор на ДЮШ Нено Димов, както и бив-
шият играч на „акулите” Николай Джангъров.

След края на контролата играчите освен по-
бедата, отпразнуваха и 20-ия рожден ден на 
Стоян Вергиев, който почерпи съотборниците 
си с торта, а преди това ознаменува празника 
си с добра игра.

Михаил КОЛЕВ

Клуб по борба „Бургас” 
отново записа силно учас-
тие на Държавен шампио-
нат. В Сливен, където сили 
премериха юношите и де-
войките, бургазлии завою-
ваха общо 11 медала. 

Девет от тях бяха при кла-
сиците, като първи в кате-
гория 67 кг стана Радослав 
Димитров, който бе опреде-
лен и за най-техничен със-
тезател на турнира. Сребъ-
рен медал спечели Георги 
Райнов, а бронзов – Айре-
дин Хюсеин. 

При девойките Християна 
Димитрова и Павлина Въл-
кова се класираха на вто-
ро място, докато Теодора 
Станкова, Деница Илиева, 
Айше Крали и Теодора Ра-
чева станах трети. 

В свободния стил шампи-
они в своите категории ста-
наха Мариян Димитров (57 
кг) и Магриот Маринов (97 
кг). 

Треньорският състав на 
„Бургас” - Николай Дачев и 
Николай Милков изразиха 
пред вестник „Черноморски 
фар” своето задоволство от 
представянето на техните 
борци и спечелените отли-

чия в Сливен.
Сега пред клуба предстои 

участие на Държавното 

лично първенство за каде-
ти, което ще се проведе на 
4-7 февруари в Бургас. 

Борците на „Бургас” 
отново с медали

ФУтБОЛ

4 Клубът има нов треньор на вратарите 
4 Собственичката Анелия Златкова потвърди, 
че е била атакувана вербално

Малин Орачев дебютира с успех 
начело на „акулите”

ОбявА пО чл. 20 От ЗАКОнА ЗА регулирАне нА  
вОдОСнАбдителните и КАнАлиЗАциОнни уСлуги

С решение Ц-46 от 30.12.2020 г. на Комисията за енергийно и 
водно регулиране се утвърждават, считано от 01.01.2021 г., след-
ните цени без ДДС на водоснабдителните и канализационните ус-
луги, предоставяни от „ЛУКОЙЛ Нефтохим Бургас“ АД:

цени на виК услуги в лв./куб.м (без ддС) 2021 г. 
Цена за услугата доставяне на вода 
с непитейни качества 0,129 

Цена на услугата доставяне на вода 
на друг ВиК оператор 0,128 

ОбЩинА  цАревО
ОбявА

Съгласно заповед № РД-01-34/20.01.2021 г. на за кмет на об-
щината

ОбЩинА цАревО
ОТКРИВА процедура по провеждане на публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на недвижим имот-частна общинска соб-
ственост, а именно: ПИ №48619.505.1020 по КККР на гр. Царево,  
с площ от 2064 кв.м., с трайно предназначение-урбанизирана, с 
АЧОС №2094/21.05.2020 г

Начална тръжна цена – 113 520 лв. без ДДС.
Направените предложения не могат да бъдат по-малки от  пър-

воначалната тръжна цена плюс 10% . 
Срок за закупуване на тръжната документация от деловодство-

то на Община Царево до 15,00 ч. на 09.02.2021г. 
 Срок за подаване на предложенията за участие- до 16,00 ч. на 

10.02.2021г. 
Предложенията за участие се подават в деловодството на Общи-

на Царево в запечатани и непрозрачни пликове, със залепен ети-
кет с наименованието на участника и имота.

Цена на тръжната документация-100 лева без ДДС и размер на 
депозит за участие -11352 лева -10 % от началната тръжна цена,  
вносим по сметка на Община Царево-  ВG35 UNCR 70003324008729, 
най-късно  до 09.02.2021г.

 Дата на отваряне на предложенията-11.02.2021г., час-10,00 ча-
са, място- заседателната зала в сградата на Общинска администра-
ция Царево.-

Оглед на  имота  ще се извършва по искане на кандидата след 
закупуване на тръжната документация, всеки работен ден до дата-
та на провеждане на търга.

За контакт: галина вълева – тел. 0590550-24

пОКАнА
за свикване на общо събрание на сдружение  

с нестопанска цел ФК "черноморец 1919" - бургас

Управителният съвет на сдружение с нестопанска цел ФК "Чер-
номорец 1919" - Бургас, на основание чл. 26 от ЗЮЛНЦ и чл. 22 
ал. 1 от Устава на сдружението, свиква Редовно общо събрание на 
сдружението, което да се проведе на 15.02.21 г. от 14:00 ч. в гр. 
Бургас, ул. "Тоника" №1, при следния дневен ред:

1. Одобряване на годишни финансови отчети на сдружението за 
2020 г.

Проекто-решение: Общото събрание одобрява годишните финан-
сови отчети на сдружението за 2020 г.

2. Приемане на отчет за дейността на Управителния съвет за 
2020 г.

Проекто-решение: Общото събрание на сдружението приема от-
чета за дейността на Управителния съвет за 2020 г.

3. Освобождаване от отговорност членовете на Управителния 
съвет за дейността им през 2020 г.

Проекто-решение: Общото събрание на сдружението освобож-
дава от отговорност членовете на Управителния съвет на ФК "Чер-
номорец 1919" - Бургас за дейността им през 2020 г.

4. Освобождаване и приемане на членове на УС.
Проекто-решение: Общото събрание на сдружението освобож-

дава и избира членове на Управителния съвет.
5. Разни.

При липса на кворум на основание на чл. 27 от ЗЮЛНЦ, събра-
нието ще се проведе същия ден в 15:00 ч., на същото място и при 
същия дневен ред.
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в бургас

В „Страх“ се 

4 Оуен Уол

4 Оуен Уол

Куп 
театрал

Айтоският парк – топдестинация 
за разходка през уикенда

Геро сменя Рачков  
в „Като две  
капки вода“

Следете новините 
в развитие и на мобилната 
версия, достъпна за всички 
смарт устройства

www.faragency.bg

Красива бургазлийка преборила 
COVID-19 без антибиотик
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